
Kdor se ne napije v nedeljo, 
nima pravice biti slabe volje
V ponedeljek (albanski pregovor)

NARAVA VSE POSTAVI NA SVOJE MESTO
(Mef) Ne samo Izolani, še 
posebej tisti gostje, ki prihajajo 
k nam iz kontinentalnega dela 
države se ne morejo načuditi 
dejstvu, da takoimenovane rečne 
ptice mimo živijo in se 
razmnožujejo v slovenskem 
morju. "Narava dela čudeže" 
porečejo. In potem opazujejo, 
kako si divje race delijo prostor 
z "rečnimi" ponirki in z 
"morskimi" galebi ter se borijo 
za hrano, ki jim jo delijo otroci 
sprehajanja željnih staršev. 
"Narava dela čudeže" porečejo še 
enkrat.
Žal se narava očitno drži bolj 
živali kot ljudi, kajti med nami 
je takšnih naravnih čudežev vse 

manj. Primeri nestrpnosti, ki smo jim priča v naši širši domovini pa tudi v lokalni skupnosti se namreč zelo 
razlikujejo od sožitja, ki ga vsak dan opažamo v skrajnem vzhodnem delu našega zaliva. Neverjetno, kaj vse nas 
moti. Po pismih in klicih v uredništvo ugotavljamo, da Izdane motijo: romi, nekajdnevni Izolani, vikendaši, 
tradicionalno oblečene muslimanke, vojaške ladje v zalivu, rejverji, odvisniki, psi v parkih, vlakec, glasni sosedje, 
otroci ki igrajo nogomet na ulici in tako naprej. Ali je narava pozabila na nas, da smo postali takšni in ne 
znamo živeti vsaj drug ob drugem, če ne že drug z drugim? Ali pa smo kar mi tisti, ki zavračamo njene dobre 
misli in vidimo le razlike med nami, ne pa tisto, kar nam je skupno. Recimo to, da vsi živimo v isti občini, da 
smo obsojeni na skupno življenje v istem zalivu. Race, ponirki in golobi so se dogovorili. Kaj pa mi?

AVTO SOLA BISER
Drevored I.Maja 41, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685

j

ZUPAN

Zadnje čase nisem več zaspan, 
bedim do petih, kakor čuk, 

ker sem po novem pač župan, 
ne čutim spanca in podobnih muk. 

Človeku se v življenju vedno vrača, 
kar dobrega stori se vrne vse nazaj, 

če bi le padla še županska plača, 
bi penzija postala pravi mali raj.
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Župana, vsaj formalno, Izola še nima, zato pa imamo vsaj 
Občinski svet, saj so izvoljeni svetniki v nadaljevanju 
konstitutivne seje potrdili vseh 23 mandatov, vključno z 
mandati Brede Pečan, Darka Grada in Tomislava Vitezice 
ki so bili po prvem delu zasedanja še predmet pritožbe. 
Sprejeli so tudi prvi sklep: Ugodi se pritožbi dr. 
Klokočovnika, v.d. župana pa je postal Anton Juriševič.

Izdelki
za zdravo življenje

Kristanov trg 1 - tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in 
petek: 8.30-15.00 
sreda: 8.30 - 15.00/16.00-19.00 
sobota: 8.30 -12.00



Lokalne volitve 2006
Nadaljevanje ustanovne seje Občinskega sveta.

BREDA PEČAN NI VEČ ŽUPANJA
Tako je po burni razpravi odločil Občinski svet na torkovem 
nadaljevanju ustanovne seje. S 12 glasovi za in 5 proti, 6 svetnikov se 
se vzdržalo, svetniki niso potrdili mandata Bredi Pečan. Tako je 
začasni župan postal naj starejši svetnik Anton Juriševič.
Tokrat so se še pred nadaljevanjem seje pojavila ugibanja , koliko 
časa bodo svetniki potrebovali, da pripeljejo sejo do konca. Pa sta se 
nasprotna tabora pred sejo le uspela dogovoriti, da ne bodo 
dolgovezili. Na začetku je Breda Pečan umaknila odstopno izjavo in 
sprejela mandat občinske svetnice, s tem pa s stolčka izrinila Marina 
Domia, na začetku seje je svet tudi potrdil mandata svetnikoma IJN 
Darku Gradu in Tomislavu Vitezici, in na veliko in vidno olajšanje 
Antona Juriševičaje bil svet konstituiran.
Nato so svetniki prešli na glasovanje o potrditvi mandata izvoljeni 
Županji Bredi Pečan.
Ob tem se je razvnela živahna debata, v kateri je najprej svetnik 
Darko Grad prebral mnenje Začasne komisije za potrditev mandatov, 
ki je ugodila pritožbi Gradovega strankarskega kolega in kandidata za 
župana Klokočovnika, in menila da Pečanova ne mora voditi občine.
Breda Pečan je v dolgem odgovoru Klokočovnikovi pritožbi 
napovedala pritožbo na odločitev komisije in navedla vrsto dejstev, ob 
tem pa zanikala številne obtožbe, predvsem na račun vpletenosti 
njenega moža in sina med volitvami. Dejala je, da zakon ne določa, 
kdo je lahko oziroma kdo ne sme biti član volilnih odborov in 
komisij. Sledila je še vrsta replik svetnikov Socialnih Demokratov, 
usmerjenih proti izjavam Tomislava Klokočovnika. Ta je želel, da v 
njegovem mestu na obtožbe odgovori kar navzoči odvetnik Franci 
Matoz, na kar so svetniki SD-ja opozorili, da so občani izvolili 
svetnike in ne odvetnikov..
Pred glasovanjem so svetniške skupine še obrazložile svoj glas. Breda 
Pečan je v obrazložitvi glasu povedala, da ne bo glasovala, saj se ji 
zdi glasovanje neprimerno, ker » Politični organ odloča o politničnem 
organu«. »Želim , da se odločanje prepusti organu, ki bo odločil v 
miru, ne pa v grožnjah komisiji in grožnjah z ognjem...«.
Rezultat glasovanja je bil precej bolj ohlapen kot smo ga bili vajeni 
v prejšnjih prilikah. Proti potrditvi sklepa je glasovalo 12 svetnikov, 
za je glasovalo 5. Sest jih, med njimi tudi Breda Pečan, ni glasovalo. 
Po glasovanju pa se je pojavila težava, saj se svetniki niso mogli 
uskladiti o tem, kakšen vršilec dolžnosti bo Anton Juriševič in kako 
naj sejo nadaljujejo. Zato je prav Juriševič sejo prekinil in 
predstavniki svetnikov so se umaknili na usklajevanje.
Po dobri uri trajajočem usklajevanju, med katerim sta se Pečanova in 
Klokočovnik že tradicionalno vključila v večerna poročila dveh 
konkurenčnih TV hiš, ki sta pred občinsko stavbo spet privabili veliko 
število občanov, so se predstavniki svetniških skupin le uskladili in na 
nadaljevanju in hkrati zaključku seje sklenili, da novopečenemu 
začasnemu županu Juriševiču dodelijo naloge, ki jih tudi sicer 
predvideva zakon. Tako bo do dokončnega imenovanja pravega 
župana predstavljal občino, skliceval in vodil občinski svet, skrbel za 
tekoče izvajanje proračuna, vodil delo občinske uprave itd. Dosedanji 
županji pa so naložili, da vrne ključe, kartice in ostale stvari, ki jih 
bodo do nadaljnega shranili v posebnem proštom.
Nato so se svetniki, ob vidno razburjeni županji počasi le razšli in 
nekako v prazno je izzvenelo voščilo novega župana Juriševiča o 
veselem Miklavžu....

Darjan Gorela

ZMANJKALO JE OSNOVNE KULTURE
Lokalne volitve niso najpomembnejša stvar na svetu. Sploh v tako 
majhni občini, ki premore letni proračun s katerim se ne da odkupiti 
niti večjega hotela. Pa vendar so tokratne volitve, še posebej 
županski del, vnesle v to naše malo mesto toliko doslej neznanih 
ravnanj in občutkov, da je marsikomu težko hoditi po ulici in 
pozdraviti ali celo ogovoriti znanca ali soseda. »Nikoli ne veš, če ti 
ne bo zabrusil, da si idiot, ker podpiraš tega ali onega kandidata« 
pravi marsikateri bralec Mandrača.
Razpoloženje, ki ga poznajo vojaki kot »komunikacija iz okopov« se 
je dejansko razlezlo po naši občini, glavni akterji pa so seveda 
novoizvoljeni občinski svetniki. Za razliko od njihovih kolegov v 
večini evropskih in celo v slovenskem parlamentu, ki se med sejo 
sicer prepirajo kot da bi šlo za življenje in smrt, po seji pa 
normalno komunicirajo med seboj, v Izoli kaj takega skoraj ni 
mogoče. Zato ni nič nenavadnega, da se ob podelitvi mandatov 
občinskim svetnikom nihče ni spomnil, da bi se zahvalil svetnikom 
prejšnjega mandata in vsaj zaploskal novoizvoljeni sestavi. Zato je še 
bolj razumljivo, da se prav nihče ni spomnil, da bi se dosedanji 
županji zahvalil za opravljeno delo v dosedanjih desetih letih, ki je 
bilo zagotovo vsaj dobro če ne tudi kaj več.
Že res, da je imenovanje novega župana zdaj breme sodišča a to še 
ne pomeni, da moramo pozabiti prav vse osnovne manire lepega 
vedenja.
Tudi to je lahko znak kulture in politične zrelosti vseh nas. (Mef)

Izjava za javnost
Najstarejši član občinskega sveta bo prevzel ključe
Po začasnem prenehanju mandata za županjo bo Breda Pečan v tem 
tednu predala ključe Občine Izola najstarejšemu članu občinskega 
sveta, Antonu Juriševiču. Ta bo prevzel funkcijo nadomestnega župana 
dokler upravno sodišče ne odloči o končnem izidu pritožbe.
V tem času bo Breda Pečan poskrbela za predajo funkcije in 
obvestila gospoda Antona Juriševiča o vseh njegovih nalogah. Hkrati 
mu bo predala ključe stavbe Občina Izola in svoje pisarne, kar 
pomeni, da bo odslej imela možnost vstopa v stavbo samo med 
uradnimi urami.
Na osnovi dogovora, ki je bil sprejet med vodjami klubov vseh 
političnih strank in list, ki imajo mandate v občinskem svetu, je bila 
sprejeta tudi naslednja točka: "Najstarejši svetnik v prvem tednu 
opravi tudi prevzem ključev občinske stavbe, dostopnih kod in vseh 
tistih zadev, ki jih je ga. Breda Pečan imela v svojstvu županje. 
Prevzete stvari se zapečati in hrani v selu".
__________________________________ Aleksej Skok, predsednik SP Izola
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Lokalne volitve 2006
MANDRAC PRED STIRIMI LETI
Pred štirimi leti je bil v Mandraču objavljen daljši članek o 
poteku konstitutivne seje. Nič posebnega, če nebi tam bil tudi 
zapis o tem, kako so takrat glede statusa list razmišljali tisti
svetniki, ki so tokrat nasprotovali njihovemu članstvu v mandatni 
komisiji. Na pojav je na konstitutivni seji opozoril svetnik LDS, 
Robert Mulec in si pri tem pomagal z zapisnikom seje izpred 
štirih let, mi pa smo pogledali v arhiv Mandrača
(www.mandrac.com) in izbrali zaključek omenjenega članka.

VEČINA IMA VEDNO PRAV?
Tisti, ki so pričakovali, da bo po tem uvodnem zapletu delo
novoizvoljenih svetnikov manj obremenjeno s starim merjenjem moči 
so se zmotili. V skladu s poslovnikov so na seji namreč morali 
izvoliti še stalno komisijo za volitve, mandatna vprašanja in 
imenovanja. Posamezne stranke in liste so predlagalesvoje kandidate 
in takrat smo lahko zaledili prve znake nove bitke. Svetnik SLS je 
namreč vprašal, kdo je v komisijo predlagal Ivana Brezavščka (Mladi 
za Izolo) in dobil odgovor, da je to storil Damjan Barut, ki je bil 
pred tem deležen tolikšne razprave v zvezi z njegovim mandatom.
Potem so o vsakem predlogu glasovali in na koncu se je izšlo tako,
da sta najmanj podpore dobila Mojca Ferie Brezavšček (Lista Mojca) 
in Vinko Gregorič (ZLSD), ki je že doslej vodil to komisijo in je bil 
velikokrat kritiziran s strani t.i. opozicije.
Sledilo je ponovno glasovanje, tokrat le o teh dveh kandidatih in s 
predvideno večino 12:11 je v komisijo prišel Vinko Gregorič. Glede 
na to, da je postopek pri volitvah te komisije tak, da mora 
predlagatelj kandidirati tudi predsednika in podpredsednika komisije, 
to pa je menda storila le Združena lista, je bil Vinko Gregorič ob 
burnem negodovanju opozicije in njihovih strankarskih prvakov, 
ponovno izvoljen za predsednika te komisije.
Nadaljevanje seje je sledilo v predverju in na stopnišču, uradni del pa 
sledi danes popoldne.

Si

OBSTRUKCIJE NI BILO
V petek, po koncu prvega dela konstitutivne seje smo iz pisarne SD 
prejeli naslednje obvestilo za javnost:
Izolski svetniki strank SD, DeSUS in Mladi za Izolo ter svetnika 
Italijanske narodne skupnosti niso prekinili včerajšnje seje OS zaradi 
obstrukcije ali ker bi menili, da se večina nagiba k ugoditvi 
Klokočovnikove pritožbe, kot je bilo sporočeno javnosti, temveč zato, 
ker je Anton Juriševič, predsedujoči seji Občinskega sveta, v skladu 
s 40. členom poslovnika tako določil, saj je OS zasedal že več kot 
trinajst ur. Seja OS se bo nadaljevala v torek, 5. 12., ob 16. uri.

POZIV K STRPNOSTI
Izvršilni odbor Kluba seniorjev in seniork pri Slovenski demokratski 
stranki je na svoji redni seji dne, 29. novembra 2007 sprejel 
naslednjo IZJAVO ZA JAVNOST:
Glede na zadnje dogodke v naši državi, ki povzročajo širjenje 
nestrpnosti med ljudmi, pozivamo vse prebivalce Slovenije k strpnosti 
in umiritvi strasti, ki škodujejo tako posameznikom kot vsej državi. 
Vse tiste, ki so odgovorni za urejanje medsebojnih odnosov in ki 
lahko zakonsko pripomorejo k čim hitrejši vzpostavitvi normalnega 
stanja v državi, prosimo, da v korist svojih državljanov storijo vse, 
kar je v njihovi moči, da bosta medsebojno spoštovanje in strpnost 
prevladala nad besednim ali celo fizičnim nasiljem. Menimo, da je 
dosedanje ravnanje ministra dr. Zvera, več kot zgled strpnega 
reševanja problema, ki je nastal zaradi podžiganja strasti tistih, ki 
prikrito delujejo na škodo svoji lastni državi.
Izvršilni odbor Kluba seniorjev in seniork pri SDS 
___________________________________________ Ivan Bizjak, predsednik

Anton Juriševič, začasni župan
"CHI ME LO FA FARE"

Po mesecu dni je to že drugi intervju z novim županom. Tokrat 
začasnim, ali kot so to poimenovali v občinskem svetu: 
Namesnikom Zupana, sicer pa občinskim svetnikom Desus-a, 
Antonom Juriševičem. Najprej je kot najstarejši svetnik vodil 
maratonsko ustanovitveno sejo v dveh delih, iz prve zaradi 
izčrpanosti skoraj pobegnil, nato pa so ga imenovali še za 
začasnega župana, ki bo na občini zamenjal dolgoletno stanovalko 
Bredo Pečan. Ko smo ga novinarji pobarali o novi vlogi, naporih 
vodenja občinskega sveta in občutkih ob tem, nam je v šali rekel 
le: »Chi me lo fa fare«..

- Ste si pred volitvami sploh zamišljali, da vas bo doletelo kaj 
takega?
- Če po pravici povem, ne. Na začetku sploh nisem mislil kandidirati, 
a so me v stranki prosili, da kandidiram, saj niso našli primernejšega 
človeka in sem pač pristal, v tihem upanju, da ne bom izvoljen...
- Se pravi, da je iz nekega slučaja nastal skoraj županski 
položaj .Kakšne pristojnosti sploh imate?
- Ravno ta trenutek (v sredo popoldan op.av) sem dobil ključe 
pisarne. Zaenkrat sem v pisarni podžupana, saj predaja poslov z 
Bredo Pečan še poteka. Po navodilih državne uprave pač opravljam 
tekoče naloge, kot so predstavljanje občine, vodenje občinskega sveta, 
tekoče izvajanje občinskega proračuna, vodenje občinske uprave in 
podobne naloge. Moje pristojnosti so pač omejene, o vseh stvareh se 
bom vsak četrtek dogovarjal s predstavniki svetniških skupin, če bo 
prišlo do kakšnih večjih težav pa bomo sklicali izredno sejo 
občinskega sveta.
- Kaj ste počeli prvi delovni dan?
- Precej nenavadno mi je bilo po 13 letih spet priti v službo. Že 
takoj zjutraj sva se dobila s predsednikom občinske uprave in se 
dogovorila o nekaterih svareh, ki jih bova v tem prehodnem času 
opravljala, udeležil pa sem se tudi sosveta občine in upravne enote, 
kjer smo se dogovorili o določenih težavah med Občino in Upravno 
enoto.
- Kot začasni župan boste Občino predstavljali tudi navzven. 
Kdaj vas bodo občani lahko prvič videli v novi vlogi?
- Prihodnji teden, v pondeljek 11.12 bom bil zraven pri postavljanju 
temeljnega kamna za prvih 50 občinskih stanovanj v Livadah.
- Kot začasni župan imate tudi pristojnosti da razrešite ali 
imenujete nove sodelavce. Imate v načrtu kakšne zamenjave?
- Ne, nobenih zamenjav ne bo, pa tudi pomočnikov ne mislim 
imenovati. Če bom rabil kak nasvet se bom obrnil na delavce občine 
in na občinske svetnike. Vsekakor pa si želim, da bi moje 
»županovnje« bilo čimkrajše...

Darjan Gorela
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Povolilna razmišljanja
v

BOHE DA SE PREPIRAMO V ČASOPISU KOT NA ULICI !
IZOLSKA VOLILNA FARSA
Pa smo jih imeli, volitve namreč. Kaj so nam prinesle, še ne vemo, 
saj smo še vedno brez župana/županje.
Toliko grdega, kot smo v tem času lahko slišali tako o enem kot o 
drugem kandidatu/kandidatki, mislim, da res ni bilo primemo. Če 
drži, kar je bilo rečeno tako o enem kot o drugem, si nobenega od 
dveh ne želim za župana. Dost vas mam (pravilno slovensko bi bilo: 
dovolj vaju imam).
Bolj kot volitve za župana so me razžalostile volitve članov 
občinskega sveta. Prepričana namreč sem, da imamo v Izoli dovolj 
poštenih in sposobnih oseb, ki bi lahko bili člani občinskega sveta, ne 
pa da moramo imeti v občinskem svetu dva Koprčana, ki nikoli 
nista bila Izolana. Ne vem, kako lahko osebe, ki niso iz 
Izole, poznajo interese in želje nas Izolanov.
Morda bi pa za naslednje volitve dali kar oglas v časopis, da se išče 
občinske svetnike?
Ne vem, kake interese ima dr. Vitezica, da je tako želel postati 
svetnik v Izoli. Za g. Grada iz stranke Koper je naš oz. Izola je 
naša (ta pripomba mu je ušla na ustanovni seji občinskega sveta) 
menim, da ima željo, da bi lahko vodil občino. V Kopm mu pri g. 
Popoviču to ni uspelo, saj ima tudi g. Popovič veliko željo voditi 
občino, v Izoli pa g. Klokočovnik nima želje voditi občine, ampak 
želi biti le župan, tako bi občino kot podžupan vodil g. Grad.
Morda bi za prihodnje volitve lahko v občinski svet volili, recimo 
Ljubljančane, glede na to, da jih je veliko, ki imajo v Izoli vikende. 
Ti imajo najbrž tudi več interesov glede urejanja določenih zadev kot 
Koprčani.
Mene kot Izolanko je sram in menim, da bi tudi ostale Izolane moralo 
biti, da bodo naše interese v občinskem svetu uresničevali ljudje, ki 
z našo občino nimajo čisto nič.
Gospodoma Gradu in Vitezici svetujem, naj si gresta vsaj ogledati 
Izolo, da bosta videla, kako izgleda, katere ulice in trge ima (imamo 
tudi Manziolijevo palačo in Ulico ob starem zidovju - g. Grad 
(občinski svetnik) tega namreč ne ve).
Lepo pozdravljeni in uspešno delo vsem svetnicam in svetnikom.
Vesna Hrovatin

TUDI TO JE NESTRPNOST
Pred dnevi je v oddaji Trenja na POP TV, gospa Breda Pečan 
govorila o nestrpnosti v Izoli in o ljudeh, ki mečejo molotovke. Svoje 
besede je podkrepila z omembo nestrpneža, ki je pred leti z 
avtomobilom zapeljal v izolsko bolnico. Mnogi Izolani so v tej osebi 
takoj prepoznali mene in me kasneje na cesti začeli ustavljati ter 
spraševati, kaj imam jaz opraviti z molotovkami. Seveda mi je bilo 
in mi je še vedno neprijetno, ko se moram braniti zaradi dejanj, ki 
jih nisem storil.
Pred leti, ko sem v trenutku velike psihične stiske iskal pomoč v 
izolski bolnici, so mi pomoč odrekli, češ da ni zdravnika. Psihično 
zlomljen sem v obupu in nemoči storil kar sem in tako prišel do 
zdravnika, ki ga prej zame ni bilo. Niti sodišče niti izvedenec 
psihiatrije tega dogodka nista povezala z nestrpnostjo, še manj pa 
ljudje, ki me poznajo. Zato se mi zdi povsem neumestno in žaljivo 
primerjanje dogodka izpred štirih let in izolskega povolilnega 
dogajanja v teh dneh.
Od nstrpneža z molotovkami do terorista je namreč zelo kratka pot 
in res si ne želim, da bi moji vnuki o meni govorili kot o 
nekakšnem teroristu.
Za konec pa še to: Zelo nestrpen pa je moral biti tisti vplivni 
posameznik ali posameznica, ki je posredoval pri policiji, da se je s 
prižgano sireno pripeljala za mano skozi Izolo, ko sem med 
predvolilno kampanjo s svojim kombijem vozil panoje s podobo dr. 
Klokočovnika. Ukrepanje je bilo tako učinkovito, da so mi odvzeli 
veljavno vozniško dovoljenje in mi prepovedali nadaljno vožnjo 
oziroma reklamiranje županskega kandidata.
(Sandi (naslov v uredništvu)

PO KATEREM ODLOKU?
V urdništvo smo prejeli nekoliko nenavadno vprašanje, ki se glasi 
tako-le: Zanima me, po katerem odloku ima g. Breda Pečan na svoji 
stanovanjski hiši obešene vse štiri zastave (slovensko, izolsko, 
evropsko in italijansko). Na občinski stavbi namreč visi samo izolska 
zastava. (S.P. Izola)

GOSPODINJSKI NASVETI IZOLSKIM UPOKOJENCEM
Ob pisanju tega pisma sem se spomnila ameriških gospodinj, ki so 
nekoč bojkotirale mesnice, ker je bilo meso predrago. Uspelo jim je, 
namen je bil dosežen, cilj tudi.
Osebno se nikoli nisem ukvarjala s politiko. Dolgo sem živela v 
kapitalističnem svetu, kjer je beseda kapital ključnega pomena. Človek ni 
pomemben. Zato si dovolim, da vam ob zadnjih dogodkih v Izoli dam 
nekaj tipičnih gospodinjskih nasvetov. Torej:
1. Upokojenke in upokojenci. Bodomo pozorni, komu dajemo naš denar. 
Hranimo za ohranjanje zdravja, saj ga bomo odslej očitno še kako 
potrebovali. Upokojenci beremo. Beremo časopise, ker v večini nimamo 
interneta. Plačujemo naročnino na enega, dva ali celo več časopisov, ob 
branju pa bodimo pozorni ne le na vsebino ampk tudi na fotografije in 
naslove, ki znajo biti včasih zelo tendenciozni. Če nam ne odgovarja 
način prikazovanja pač odpovemo časopis. Enako lahko bojkotiramo 
televizijski program, kije za nas nesprejemljiv.
2. Zadnje dni so bili nekateri upokojenci verbalno napadeni na postajah, 
ob kioskih in celo na ulici. Tudi grožnje je bilo slišati. Če se vam to 
zgodi pojdite na policijo, prijavite dogodek in zahtevajte kopijo zapisnika. 
Že res, da smo fizično šibki a večina le ni demntnih.
3. Ne odgovarjajte na provokacije, ker agresivnim orjakom ne moremo 
biti kos. Vzemite raje s sabo fotoaparat da boste zabeležili neprijetna 
doživetja. Hvala. (D.B.)

OKRAŠEVANJE PO NEKLONJENOSTI?
Postavila bi javno vprašanje v tedniku Mandrač,zakaj so le določeni lokali 
okrašeni,določeni pa ne? Žalostno je to,da nam ne okrasijo,oz.ne dajo 
novoletne lučke na lokal,ki deluje že 17 let v Izoli. Hvala za odgovor in 
posluh.
Damjana Kričej s.p. - Zlatarstvo Vagaja; Ljubljanska ul.41 Izola

KAJ IMA IZOLA OD "SPALNIH NASELIJ"
V zadnjem desetletju je bilo v Izoli zgrajenih ogromno število počitniških 
stanovanj, ki pomembno vplivajo na življenje v Izoli in to predvsem v 
poletnih sezonskih mesecih, ko so prenatrpana parkirišča, kopališča in 
trgovine. Čeprav smo vedno trdili, da so nam turisti dobrodošli, se vedno 
bolj kaže, da od lastnikov počitniških stanovanj, tudi če jih poimenujemo 
»prijatelji Izole«, nimamo velikih koristi ne občani ne občina.
Stanovanja so se gradila zaradi pritiskov gradbenih podjetij, stavbe so 
zasedle dragocena zemljišča na našem območju, opremili smo jih s 
potrebno infrastrukturo in jim zagotavljamo stalno oskrbo s temi 
dobrinami.
V prejšnji številki Mandrača (v Uradnih objavah) smo videli Odločbo 
Ustavnega sodišča Slovenije, v kateri ta RAZVELJAVLJA OBČINSKI 
ODLOK O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA, 
ker je naš občinski odlok »nezakonito« odmeril višje nadomestilo 
lastnikom počitniških stanovanj kot ostalim izolanom za svoja stanovanja. 
Postopek pred Ustavnim sodiščem je sprožila občanka iz Ljubljane in s 
svojo pravno sposobnostjo dosegla tako odločbo.
Sprašujem se, kje je morala takih lastnikov, da ne vrnejo kraju in 
občanom vsaj nekaj tistega, kar jim nudimo mi, občani oziroma občina. 
Sam imam v sosednjih hišah nekaj počitniških stanovanj in zato ne 
govorim prav na pamet. Poleti imam večerni in pogosto tudi nočni nemir 
(posebej ob bivanju mlajše generacije lastnikov stanovanj), svoje smetnjake 
prepolne, parkirna mesta zasedena itd.
Ob vsem tem pa prav mi, stalni prebivalci tega mesta in te občine, 
zagotavljamo normalno oskrbo s komunalijami, saj jih plačujemo vse leto.
Primer: Vodna oskrba je najbolj kritična prav v poletnih mesecih, ko so 
vodostaji nizki, potrošnjo pa prav turisti močno povečajo. Povečanje 
kapacitet vodovoda smo omogočali prav stalni potrošniki, ko smo skozi 
vse leto plačevali visoko ceno vode, zato ker je bil del te cene namenjen 
povečanju kapacitete.
Če dodamo še dejstvo, da večina teh lastnikov oziroma uporabnikov 
njihovih počitniških »stanovanj« v sezoni prebiva neprijavljeno, torej ne 
plačuje niti turistične takse, da se kopajo v morju zastonj, zelo malo 
koristijo razpoložljive gostinske usluge, V BODOČE PA NE BODO 
PLAČEVALI NITI NAVEDENEGA NADOMESTILA OBČINI IZOLA, 
javno sprašujem,zakaj smo dopuščali in celo podpirali takšno gradnjo.
Če bi namesto počitniških stanovanj ostale obdelovalne površine bi s 
vrtnarskimi pridelki imeli več koristi in večjo zaposlenost.
A. Horvat
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Nova storitev izolske Upravne enote

TRASA HITRE CESTE RAZBURJA LJUDI
V dvorani KS Jagodje - Dobrava je bila sinoči še ena razgibana 
obravnava prostorskega dokumenta, natančneje sprememb Državnega 
lokacijskega načrta za gradnjo odseka hitre ceste od Jagodja do Lucije, 
seveda s posebnim poudarkom na tistem delu odseka ki je v izolski 
občini.
Kot je znano so ob prvi predstavitvi krajani in kasneje tudi predstavniki 
občine Izola imeli kar nekaj pripomb na baso od krožišča proti Luciji, saj je 
prvotna posegla naravnost med hiše, kar so z variantno rešitvijo načrtovalci 
kasneje spremenili. Veliko pripomb je bilo tudi na gradnjo nove ceste med 
Jagodjem in Šaredom, ki pa so jo kasnej premaknili na drugo stran hriba in s 
tem vsaj malo potolažili ljudi s tistega konca podeželja.
Novost tokratne predstavitve pa je predvsem izvedba samega krožišča, ki je 
preprosto tako blizu naseljenih hiš, da postaja obremenjujoč za ljudi, ki tam 
živijo. Predstavniki načrtovalcev so seveda pojasnjevali, da je vse v skladu z 
načrti in normativi, toda krajani se niso dali kar tako. Res pa je, da ni bilo 
slišati bistvenih pripomb, saj so načrtovalci v precejšnji meri prisluhnili 
pripombam iz prve predstavitve. Predstavniki Civilne iniciative so sicer očitali, 
da je še vedno po nepotrebnem žrtvovanih preveč kmetijskih zemljišč, slišati 
pa je bilo tudi pripombo, da bi morala država najprej dokončati cesto Šmarje 
- Dragonja in se šele nato lotiti tega dela trase.
Po napovedih načrtovalcev naj bi vlada lokacijski načrt sprejela aprila meseca.

MAJHEN POTRES TUDI V KS
Vsak večji potres, kot nekateri imenujejo spremembo v vodenju izolske 
občine, ima tudi popotresne sunke, ki so sicer bolj šibki a nič manj 
»nevarni«.
V Izoli jih opažamo kot spremembne »oblasti« v krajevnih skupnostih. Te se 
dogajajo kar po vrsti in so seveda rezultat rezultatov volitev. Še najmanj 
opazne so morda v Jagodju, kjer je na maestu predsednika sveta ostal 
dolgoletni predsednik Maks Filipčič, toda dejstvo je, da je vodstvo KS še bolj 
»neobčinsko« kot doslej.
Volilni izidi so botrovali tudi spremembi vodenja Krajevne skupnosti Korte, 
kjer je predsednikovanje prevzel Miran Korenika, stranka Izola je naša pa ima 
večino v tem novoizvoljenem svetu.
Sprememba se je zgodila tudi v KS Staro mesto, kjer je dolgoletno 
predsednico Nadjo Flego zamenjala »novinka«, Tinkara Kirn, prav tako iz 
stranke Izola je naša.
Stara sestava se tako obeta predvsem krajevnima skupnostima Livade in 
Halietum, v zraku pa je vse bolj čutiti tudi interes, da dobimo še šesto 
krajevno skupnost - Šared.

Izolska Upravna Enota je od 1. decembra uvedla novo storitev, ki bo 
marsikateremu Izolanu prihranila dragocen čas in zmanjšala stroške 
prevoza do Kopra in nazaj.
Od prvega dne decembra je namreč mogoče pridobiti načrte o 
parcelah, po domače mapne kopije, kar na sedežu izolske UE. Doslej 
je bilo treba le - le iskati na Geodetski upravi v Kopru.
Na izolski upravni enoti lahko dobite opisne podatke o parceli, posestne 
liste, lastninske liste ter podatke o stavbi (iz katastra), za kar je bil 
doslej pristojna le Geodetska uprava v Kopru. Načelnik Branko 
Andrijašič, ki je bil tudi pobudnik te storitve, je v pogovoru navdušeno 
razložil, da bodo končno lahko izolski občani pridobili vso potrebno 
dokumentacijo v zvezi z določeno parcelo ali zgradbo kar na sedežu 
izolske upravne enote. To je moč dobiti brez izpolnjevanja dolgočasnih 
vlog ali obrazcev, zgolj s predložitvijo osebnega dokumenta ter plačilom 
upravne takse.
Če k temu dodamo še vse možnosti, ki jih nudi takoimenovana e-uprava 
je vse bolj jasno, da je država končno začela v večji meri uporabljati 
različne možnosti računalniške izmenjave podatkov, še več se jih obeta 
po koncu projekta popisa stanovanj, kjer se bo država dodatno oborožila 
s podatki o naših stanovanjih, hišah, vikendih itd. Davčna uprava pa je 
prav včeraj predstavila virtualno davčno svetovalko (VIDA), ki bo preko 
interneta, sms in kmalu tudi po telefonu, odgovarjala na vprašanja v 
zvezi s plačili davkov. (A.M.)

^'O trnu,S
Salon ga nego telesa 

Igo la, Smrekarjeva 12
tel.: 05/641 66 65

^OejuiS
ODPOČITE SE OD NAPORNEGA VSAKDANJIKA IN 

BODITE LEPI, VITALNI IN SPROŠČENI

V NAŠEM SALONU VAM PONUJAMO ŠIROK IZBOR STORITEV:
- NEGA TELESA IN OBRAZA
- PROTICELULITNI IN

- SHUJŠEVALNI PROGRAMI

gSggjjf - DEPILACIJA
- LASERSKO ODSTRANJEVANJE

PREKOMERNE PORAŠČENOSTI

m PRAV TAKO LAHKO UŽIVATE V PRIJETNIH
V ROČNIH MASAŽAH, KI IMAJO
E BLAGODEJNI PROTISTRESNI UČINEK

PODARITE LEPOTO IN DOBRO POČUTJE!
PODARITE DARILNI BON

IN RAZVESELILI BOSTE VAŠE NAJBLIŽJE.

LAMINATNE PODE 

VAM POLOŽIMO 
KVALITETNO in HITRO

Muller Talne Obloge
041 - 723 - 300
15 let tradicije

X__________—__________ J Muller Talne Obloge, Koblarjeva 34, Ljubljana
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BOŽIČNO NOVOLETNI CAS NEKOČ IN DANES
BOŽIČNE ŠEGE OB TRŽAŠKEM ZALIVU
Meja, ki so jo po drugi svetovni vojni potegnili okoli Tržaškega zaliva ločuje državo 
Slovenijo od Italije. Ta meja ljudi razdvaja le fizično, duhovno pa ne, saj med tistimi 
na tej in oni strani še živijo običaji in šege, ki so si zelo podobne. Zaskrbujoče je 
dejstvo, da med nje naglo in mehko vstopa sodobnost s svojo globalistično in 
potrošniško ideologijo. To ljudi in njihove šege ruva iz tal in nevarno je, da jih bo 
tako izruvane burja odpihala v morje. Zato, da se to ne bi zgodilo, je potrebno 
obujati lastno kulturno bogatstvo, ki so ga starejši ljudje prinesli v naš čas. Marsikaj 
je bilo zbranega v 2. knjigi Glasov Noč je moja, dan je tvoj, tudi v 25. knjigi
Mrak eno Jutrnja. Pred izidom je 32. knjiga te zbirke z naslovom Kruh in ribe. V
njej pripovedujejo zgodbe Tržaški in Goriški Slovenci
V spodnjem prispevku so zbrane od tod šege božičnega časa, za Slovensko Istro pa so
iz Brazd s trmuna 8. Da ne bi »lovili« le tujih Božičkov in Dedkov, vas bodo morda
zanimale...

ZORNICE
V adventu smo se pripravljali na božične praznike. K zornicam smo hodili skoraj ves 
mesec december oziroma do božiča. Bilo nas je kar lepo število, ki smo vstali še v temi 
in se zbrali Pri Kalu, današnji avtobusni postaji, in kričali: »Škura, škura, uaparte škura 
(polkna)!« Zbudili smo marsikoga, ki je nejevoljno odprl škura in grozihT/ai/asf v#s 
udare, buifste vidle, k#darpridaste nazaj!«
K zornicam smo zahajali ob vsakem vremenu, psebno lepo je bilo, ko je snežilo. (Ondina 
Pečar, Lonjer 2005)

ZORNICE NA ŠAREDU DANES
Kako malo je ljudi, ki danes pri nas živi, ve, kaj so zornice. Najstarejša generacija 
ve, a mladi, priseljeni? No, pa opišimo zornice, ki so bile v soboto 2. decembra v od 
tal prenovljeni cerkvici sv. Jakoba na Šaredu nad Izolo. Pripravilo jih je Slovensko 
društvo Jakobova pot Kakih 50 njenih članov, tako z Maribora, kot Novega mesta, 
Gorenjske in Ljubljane, je bila že ob osmih na Šaredu - mladi in starejši, s palicami, 
vsi zagoreli - še so ljudje, ki ljubijo naravo, zdravje in se nočejo pomehkužiti 
Bilo je oblačno in temno. Delala se je zora. Skupina se je ustavila na energetski točki 
pred cerkvenim pragom, se tu seznanila z bližnjim in daljnim okoljem in z njegovimi 
zgodovinskimi in kulturnimi znamenitostmi. Nato so sledile zornice, sicer brez maše. Pa 
so člani društva, ki krepijo svoje zdravje »z Jakobovo tabletko«. - s hojo po Sloveniji 
in Evropi tja do Compostele v Španiji, kjer je sv. Jakob pokopan, opravili zornice tako: 
položili so zimzeleni adventni venček na nov Jakobov oltar, prebrali sov tekst iz 
apostolskih del in ob spremljavi harmonike zapeli tisto vedno lepo ljudsko Češčena si 
Marija. Pravijo, da je cerkvica zelo akustična in, da se petje iz nje razlega do Malije in 
drugih bližnjih vasi. Po tem obredju so izrekli nekaj lepih poslovilnih besed in vspodbud 
za srečno hojo in za novimi spoznanji kulture, duha in zdravja v Izolo, na Loreto, 
Strunjan, Piran, Krkavče - vse tako kot prejšnje mesece: z Jakobovo popotno palico od 
kraškega Štjaka do Proseka in Devina, pa do Sv. Jakoba v Trstu...
(Nada Morato, Šared 2006)

SV. MIKLAVŽ
Sv. Miklavž je bil pri nas najbolj priljubljen zimski svetnik. Legenda pravi, da je 
dobrotnik rešil sramote tri hčere revnega moža, ko jim je ponoči skozi okno prinesel 
tri zlata jabolka in jim tako priskrbel potrebno doto.
Šega obdarovanja se je kot taka ohranila do današnjih dni, čeprav današnjega 
obdarovanja nikakor ne moremo primerjati z nekdanjim. Miklavževi darovi niso nikoli 
bili dragoceni. Med darovi so otroci vedno našli tudi šibo, ki je veljala kot kazen za 
porednost, v resnici pa je bila svojčas magični pripomoček za posredovanje življenjske 
moči, ki jo vsebuje narava.
Na okno so otroci nastavili krožnik. Zgodaj zjutraj so radovedni vstali, da bi pogledali, 
kaj jih čaka na njem. Dobili so orehe, lešnike, jabolka, par fig, nekaj rožičev in 
pomarančo. V revnih družinah tudi koruzni storž, kot kazen za porednost pa čevelj 
pepela. (Vesna Guštin, Repen 1997)

SE VIDI, DA NISI BILA PRIDNA
Sveti Miklavž je bil znan, a ne ravno poznan, saj je bila revščina in starši (vsaj naši) 
so ga prezrli, ga niso omenjali
Zdi se mi, da sem obiskovala drugi ali tretji razred osnovne šole. Šolskih torbic nismo 
imeli. Na dan svetega Miklavža sem prišla v šolo z zvezki v platneni in s cvetjem 
poslikani torbici z dvema ročajema. Kdo ve, od kod jo je prinesla domov naša mama. 
Nekje jo je morala dobiti v dar. Pred šolskimi vrati smo bili šolarji zbrani in čakali, da 
nas pokličejo v razred. Pogovarjali smo se o darovih svetega Miklavža. Enemu je 
prinesel to, drugemu ono. In meni? Nič. A da bi to priznala? Ne. Pohvalila sem se, da 
je meni namesto Miklavža prinesla mama. Kaj pa? Torbico. In odgovor sošolk je bil: 
"Se vidi, da nisi bila pridna. Miklavž ne prinaša daril hudobnim otrokoni" Strašna je 
bila zame ta obsodba. (Ljuba Smotlak, Mačkolje 2004)
V NASLEDNJEM MANDRAČU: VOLČJE NOČI, BOŽIČNA VILJA itd.

NOVO VODSTVO IN PRVA DELAVNICA
V nedeljo, 26. novembra so opravili 
občni zbor in izvolili novo vodstvo 
Športno kulturnega društva Šared. Novo 
vodstvo je hitro zavihalo rokave in v 
petek so že pripravili prvo delavnico 
izdelovanja adventnih venčkov, ki je, 
kljub temu, da skupnega prostora 
takorekoč nimajo, dobro uspela.
Na fotografiji: Eden od izdelkov in 
udeleženci delavnice.

Kaj podariti za 
praznike?
Svojim dragim podarite Revitin DARILNI BON.
Z njim bodo lahko pri nas izbrali kakršen koli 
izdelek za dobro počutje in zdravo življenje: merilnik 
krvnega tlaka, udobno obutev, anatomski vzglavnik, 
protibolečinski stimulator, ionizator, vlažilnik, naravno 
kozmetiko, perilo moči za več energije, masažne 
aparate in še mnogo drugega.
Ne morete zgrešiti - preprosto in dobro boste rešili 
zadrego, kaj podariti.
Revitini darilni boni so na voljo v različnih vrednostih.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storile za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64
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Vsi smo že siti tega toplega zimskega vremena, 
še najbolj pa ribiči, saj je ulov res slab in v 
ribarnicah težko najdemo dobro svežo ribo. 
Tako pač mnogi izberejo školjke, tudi pedoče, a 
ne vseh tistih, ki jih vzgojijo naši školjkarji v 
Strunjanu ali na Debelem rtiču, saj jih velik 
del konča na borzi v Trstu.
Na fotografiji desno pa je priden nehonorami 
sodelavec izolske komunale, kortežanski forešt, 
profesor Klavdijo Radojkovič, ki je prevzel 
pometanje dvorišča pred svojo hišo, zadružnim 
domom, baliniščem pa še parkirišče in del 
ceste. Nekdo pač mora. Za plačilo ga doma 
čaka kosilo.

Tudi v rokometu se dogaja 
globalizacija. Igralci iz cele 
nekdanje Jugoslavije igrajo v 
moštvu iz Kozine, ki igra svoje 
evropske tekme v Kopru, 
gostujoči igralci pa prenočujejo 
v Izoli. Potem ko so igralci 
Barcelone prenočili v Marini so 
zdaj igralci San Antonia, med 
katerimi je tudi izolski zet, Sašo 
Vugrinec, na tekmo čakali v 
Simonovem zalivu. Seveda so 
bili že tam deležni posebne 
pozornosti in tako-le se je 
pohvalil vodja strežbe. Pa tudi 
v Moby dick-u in v Gušt-u so 
bili veseli obiska (dobesedno) 
velikih 
športnikov.

www.toyota.si

'Cm^1
TOYOTA

Ob nakupu Toyota Corolle vam podarimo eno leto kasko zavarovanja in ugodno 
financiranje: pol plačate zdaj, pol po enem letu! Vabljeni v salone Toyota.

AVTO CENTER
Polje 9b, Izola, (05) 61 68 011
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KAPUČINO
Namizni tenis -1. SNTL - članice 
Arrigoni:Rakek 6:1
V sredo 29. novebra so članice Arrigonija igrale 
doma proti ekipi Rakeka. Arrigoni s Kislino 
Rahotin v ekipi ni imel nobenih resnih težav za 
zmago. Po dve zmagi sta prispevali Kristin Fatorič 
in Kristina Rahotin, eno Nika Marušič, eno pa par 
Rahotin-Fatorič.
S to zmago je ekipa dosegla pomembni točku v 
boju za obstanek v prvoligaški ligi.
Kaiuh-SIovanJtrrigom 3:6
V soboto so igralke Arrigonija v osmem krogu 
jesenskega dela prvenstva igrale v gosteh pri ekipi 
Kajuha iz Ljubljane. Izolanke so dvoboj pričele 
dobro in povedle s 4:2, nato sta nekoliko 
nepričakovano v dvojicah izgubili Kristin in 
Kristina in tako domačinkam omogočili, da se 
približajo na 4:3. To pa je bilo tudi vse kar jim je 
uspelo. Izredno dobro razpoloženi Kristina in 
Kristin sta prispevali po 3 zmage. V tednu dni so 
tako Izolanke osvojile kar 5 točk.
Nedvomno je k temu prispevala vrnitev Kristine 
Rahotin v ekipo, saj je dosegla kar osem zmag in 
niti enega poraza. Kristina je sicer ves čas redno 
trenirala in pomagala trenerju Zdenku Švabu, toda 
njena odsotnost se je vendarle preveč poznala v 
boju s tekmicami, ki imajo v svojih vrstah 
izkušenejše profesionalke, tudi iz tujine. Z njeno 
vrnitvijo veliko bolj motivirano in odgovorno igra 
tudi Kristin Fatorič in tudi vzdušje v ekipi je spet 
veliko boljše.
Arrigoni v takšni sestavi in takšni formi lahko 
doseže veliko več kot obstanek v prvi ligi.
Sposobni so celo uvrstitve med prvih pet moštev.
ARRIGONI 2 NAJVEČ POKLICANIMI
V nedeljo je v Ljubljani potekal prvi TOP 8 turnir RS za 
mladinke in mladince. Največ poklicanih tekmovalk in 
tekmovalcev s strani selektorjev je imel prav izolski Arrigoni, kar 
je nedvomno lepo priznanje za delo v tej kategoriji. Igrali so v 
treh skupinah, v vsaki pa se je med seboj pomerilo po 8 
tekmovalcev. Pri mladinkah je bila zelo dobra Kristin Fatorič, ki 
je v prvi kvalitetni skupini dosegla 3 mesto, kar je morda celo 
nekoliko pod pričakovanji oziroma od drugega mesta, ki ga sicer 
zaseda na državni rang lestvici. V drugi kvalitetni skupini je bila 
Alenka Ačimovič šesta. Krepko nad pričakovanji je turnir odigrala 
Maja Grizelj, ki je bila vpoklicana kot rezerva, na koncu pa je v 
tretji kvalitetni skupini osvojila drago mesto.
V prvi kvalitetni skupini se je pri mladincih najbolje odrezal 
Gregor Vukovič, ki je ob res dobrih igrah zasedel nehvaležno 
četrto mesto, nekoliko slabše kot so vajeni pa je odigral Simon 
Frank in zasedel peto mesto.
TRIJE NASLOVI V UMAGU
V Umagu je bil v nedeljo turnir za mlajše kadetinje in kadete ter 
najmlajše. Od šestih sodelujočih klubov so izolski igralci dosegli 
ekipno najboljše rezultate. Vita Vatovec je pri mlajših kadetinjah 
v finalu premagala Laro Zakrajšek, četrta je bila Nika Veber, 
izolski finale pa je bil tudi pri najmlajših kadetinjah do 10 let. 
Zmagla je Maja Milenkovski pred Urško Čokelj. Od petega do 
osmega mesta seje uvrstila še Helena Zakrajšek.
Pri mlajših dečkih je Andrej Germek izgubil v polfinalu, med 
osem najboljših pa se je uvrstil še Aleksander Ilič. Še en naslov 
je Arrigonijo prinesel Erik Pavlin v kategoriji do 10 let.

Odbojka 1. SOL-ženske
Galeb grup Hitachi -Benedikt 2:3 (21,20,-14,-23,-131
Galeb grup Hitachi: Knap, J. Pešič, Brenko, Baranovskaya, Glavič, 
Grdič, Bratož, Skomina, M. Pešič, Ukota. Trener: Tihomir Pešič. 
Predzadnji domači nastop izolske šesterke je obetal veliko 
presenečenje, saj se je domačim odbojkaricam po uri srečanja 
nasmihala nepričakovana zmaga s 3:0, Izolanke so v prvem nizu 
vodile za sedem točk (21:14), a so se jim zatem tekmice 
približale le na dve. Bolj odločen nastop v zaključku jim je 
prinesel zmago v prvem nizu, kar jih je opogumilo za 
agresivnejši nastop v nadaljevanju. Čeprav so v tem odbojkarice 
Benedikta večkrat znižale vodstvo domačih, so slednje na koncu 
zbrale dovolj moči za ponovni uspeh. Pričakovanega ponovitve 
predstave domačink v nadaljevanju ni bilo, saj je Benedikt po 
izenačenju pri 9:9 kaznoval napake domače šesterke in znižal 
prednost Hitachija v nizih. V četrtem nizu se je domačinkam 
znova ponudila možnost za končno zmago. Odbojkarice Benedikta 
so ga odigrale kot znajo ter vodile skoraj do konca, ko so 
domačinke dvakrat izenačile, zatem pa ob premajhni koncentraciji 
dopustile gostjam izenačenje v nizih. V odločilnem nizu so se ob 
odlični obrambi Benedikta odbojkarice Hitachija kljub večkratnim 
spodrsljajem borile za dve točki vse do konca, a je pri delitvi 
slednjih odločila večja zbranost izkušenejših igralk Benedikta.
Naše odbojkarice so se z novo točko okrepile na šestem mestu in 
imajo 9 točk. Nekaj si jih nekaj lahko obetajo tudi na sobotnem 
derbiju proti Kopra. Tekma bo ob 18.00 uri na Bonifiki in 
spodbuda s tribun bo zelo dobrodošla. Vstop je prost! (B.V.)

Rokomet 
1.6. SRI-moški
Istrabenz plini lzola:Krka 23:31112:111
IZOLA - Dvorana v Kraški, gledalcev 150, 
sodnika Masleša, Žibert.
IP Izola: Žaro, Radojkovič, Jurman 1, 
Radolovič, L. Gomezelj^ 1, Stepančič 1, M. 
Kleva 1, Gregorčič, Čosič 5, Dolenc 1, 
Slamnik, Volk 4, Muha 3, Lukežič, Redžič 6. 
Trener: Miodrag Šolaja.
Izolski rokometaši bi lahko v prvem delu 
spričo zelo dobrih obramb Slamnika proti 
sicer boljšemu nasprotniku iztržili več, a so 
zapravili preveč napadov. Tik pred odhodom 
na odmor je bil izključen Čosič, kar se je 
zatem odrazilo tudi v slabšem nastopu 
domačih. Precej so popustili zlasti v obrambi, 
ponujeno priložnost pa so gostje kaznovali s 
serijskim polnjenjem mreže. BV

ROKOMET-ŽENSKE 
Mladinke
Ker je člansko prvenstvo prekinjeno zaradi 
nastopa reprezentance na evropskem prvenstvu, 
se tekmovanje nadaljuje v mladinskih 
kategorijah. Prvi turnir je bil prejšnji vikend v 
Izoli, kjer so Izolanke igrale proti Piranu in 
Ilirski Bistrici. Obe tekmi so tudi zmagale, 
čeprav proti Piranu le z enim samim 
zadetkom.
Drugi turnir pa je potekal ta vikend v Piranu, 
kjer so Izolanke igrale proti Piranu in Burji iz 
Škofij. Tokrat je bila igra Izolank bistveno 
boljša in zmagale z rezultatom 27:18. Drugo 
tekmo pa so igrale z Burjo in izgubile z 

rezultatom 30:25. Porazu je tokrat botrovala slabša igra in 
pa huda poškodba kolena Anje Barič, ki je že v 10 minuti 
prvega polčasa morala v bolnišnico. Prav ta poškodba pa je 
vrgla iz tira našo mlado ekipo. No, že naslednji vikend 
imajo Izolanke popravni izpit, tokrat v Ilirski Bistrici, kjer 
bodo odigrale svojo drugo tekmo proti Burji.
Izola: Maslo Špela, Karajkovič Meri, Simer Mojca, erdaj 
Aleksandra 2, Frank Doris 2, Marjanovič Maja 8, Perič 
Ana, Lugarov Teja, Barišič Sandra 6, Čulina Eneja, 
Udovič Asja 6, Barič Anja 13, Poropat Sabrina 4, Hiršel 
Rebeka 4, Gatarič Nikolina 7, Smodiš Lili

Mlajše deklice R
ŽRK IZOLA :RŠ PIRAN 20:8 110:51
Za Izolo so igrale: Stojičič Nikolina, Kovačevič Ema 4,
Vasiljkovič Noemi, Lozar Barbara 6, Pistotnik Urška,
Čebulj Barbara 1, Mičovič Petra 8, Obštetar Kaja, 
Pokorn Lin, Matrica Anj al

Mlajše deklice A
ŽRK IZOLA : RŠ PIRAN 33:6 114:51
Za Izolo so igrale: Stojičič Nikolina, Kovačevič Ema 1,
Čauševič Sabina 7, Boljat Donna 2, Demiri Almina, 
Vasiljkovič Noemi, Lozar Barbara 1, Simič Samanta,
Čebulj Barbara, Mičovič Petra, Štefanec Doris 4, 
Jagurdžija Amina 12, Perič Mateja 6.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Pravo rokometno veselje, žal samo polovično. Ob vsem pa 
pravo malo rokometno čudo naših državnih prvakov. Takšne 
tekme že dolgo nisem videl, nadigrani Nemci pa obljubljajo, 
da je +10 premalo. Sevada so presenečenja možna, tako eni 
kot drugi so se izvlekli še iz večjih minusov. Upam, da se 
to ne bo ponovilo. Že pol sobotne predstave bo verjetno

dovolj za napredovanje. Povsem drugačno je bilo nedeljsko 
koprsko popoldne. Sveti Anton ni dovolil Hrpeljcem niti 
sanjati o nemogočem. Preveč neraspoloženih igralcev, tisti 
najboljši so dobesedno odpovedali, svoje pa so dodale tudi 
poškodbe. K visokemu porazu so še najbolj prispevali koprski 
rokometaši, sredin domači poraz je Hrpeljce samo dodatno 
načel. Vendar igrati na dveh frontah ni enostavno, zato tudi 
ostati pred vrati osmine finala lige prvakov ni neuspeh. 
Utrujenost je še kako opazna v državnem prvenstvu, ponoviti 
lansko drugo mesto bo tokrat veliko težje. Zaostanek sicer ni 
velik, trener Lazar pa že »napoveduje« drugo mesto 
avtomobilistom. Še ena naša ekipa je v Evropi. Trimo iz 
Trebnjega je v pšokalu EHF gostoval v Parizu in remiziral. 
Lep uspeh in realne možnosti za napredovanje med 
osmerico.O ženskem rokometu bolj malo novic. Zaradi 
reprezentance je prekinjeno prvenstvo, same priprave pa ne 
ponujajo veliko veselja. Zadnji poraz proti južnim sosedam je 
slaba popotnica za evropsko prvenstvo. Skupina v kateri 
nastopamo ni lahka, dekleta pa obljubljajo svoj maksimum.

Nič bolj veselo ni v izolski moški ekipi. Zopet poraz in to 
visok. Ekipa Krke je res bivši A ligaš, vendar samo en 
polčas dobre igre je žal premalo za točke. Ko sem že 
mislil, da je trener »ukrotil« igralce so se ponivile stare 
navade, nepotrebni dialogi s sodniki. Ekipa drsi po lestvici 
vedno nižje in prostemu padu ni videti konca. Ponedeljkov 
razgovor naj bi stvari umiril, morda tudi kaj obrnil. Izolani 
v soboto gostujejo v Škofji Loki in čudeža sigurno še ne 
bo. Nekaj upanja ponuja zadnja tekma proti Radečam. 
Uprava društva se med tem vedno bolj obrača proti Kopru 
in morda bo v kratkem kaj novih obrazov na treningih. Kdo 
naj bi bili igralci se še ne ve, žal si sami ne moremo več 
pomagati.

www.goldenindex.com
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pokrovitelj A M TCP- TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
JLv J—L JL AMTC d.o.o. Izola-Industrijska cesta 4f-Izola-telefon: 05/ 640 22 00

IZOLANI ZMAGOVALCI VETERANSKE LIGE
V soboto, 2. decembra, je bila v Izoli na mestnem stadionu odigrana 
pomembna tekma za osvojitev naslova nogometnega prvaka. Da ne 
bo pomote za naslov prvaka "veteranske lige”.
Izdani so se za 5 naslov prvaka pomerili z ekipo PETROVIJE.
Ekipa pod vodstvom trenerja FERMO Romildota (nekoč izvrsten 
vratar Izole) je nastopila v postavi Sergaš, Lazar, Dokič, Derdaj L.,
Žegarac, Šink, Mujanovič, Tosti, Maver, Viler, Primožič in z 
rezervisti Radman, Kozlovič, Grabar, Lakošeljac, Zalovič.
Za naslov prvaka jim je zadostoval že remi a Izdani so kljub temu 
v tekmo krenili odločno in nadzorovali potek srečanja. V 32 minuti 
je domačine v vodstvo z zadetkom popeljal Maver, v 65 minuti pa 
je vodstvo potrdil še Mujanovič. Končni izid 2:0 je bil povsem 
zaslužen čeravno so se za to morali Izdani potruditi z borbeno in 
srčno igro.
Na fotografiji desno stojijo z leve proti desni: Frančeškin; Grabar;
Fermo; Radman; Derdaj L; Kozlovič; Jahič; Derdaj M.; Zalovič; Lazar; Čurič; Sosič; 
Kuzmanovič; Ivanovič Sedijo: Maver; Žegarac; Dokič; Lakošeljac; Šink; Viler, Tripar, Primožič
Futsal
IZOLAHRASTNIK 7:314:21
Strelci: Iliševič 1:0 (2 min), Lakošeljac 1:1 (4 min), Šarkanj 2:1 (4 min), Šarkanj 3:1 (12 min), 
Haler 3:2 (12 min), Lakošeljac 4:2 (15 min); Janjič 5:2 (21 min), Janjič 6:2 (24 min), 
Martinelli 7:2 (30 min), Haler 7:3 (36 min).
Hrastnik je že v drugi minuti povedel z 1:0, strelec je bil Iliševič, vendar so kmalu po 
zadetku domači popolnoma prevzeli igro v svoje noge. Do konca srečanja so samo polnili 
mrežo gostov in na koncu zasluženo zmagali z rezultatom 7:3. Po dvakrat so za Izolo zadeli 
Lakošeljac, Janjič in Šarkanj, za goste pa je bil dvakrat uspešen Haler.
KMN Izola vabi na ogled tekme ŽELEZNIKI in IZOLA, ki bo v nedeljo 10.12.2006 ob 
17:00 uri v športni dvorani Železniki. Zbor in odhod avtobusa bo ob 13:30 pod izolskim 
stadionom. Cena prevoza znaša 1500 sit prijave pa zbirajo pri Ribarih in v Artis baru.

Košarka
Zdesetkani Izolani premagali Fenomene!
FenomenMzola 54:64 [14:16,9:13,17:18,14:171
Močno oslabljena ekipa Izole je v gosteh slavila proti solidni ekipi fenomenov. Izolani so v 
Ljubljano prispeli samo z osmimi igralci, celo tekmo je pa bolj ali manj igralo samo 7 
igralcev. Manjkali so kar štirje igralci s prve peterke (Haskič, Štampfer, Terčelj in Vukovič) 
in zraven tega še Gavrič, Babič in Sladič. Poškodbe, bolezni in delovne obveznosti igralcev so 
botrovale temu, da je Izola odigrala tekmo praktično z rezervno postavo. Izolani so pričeli s 
peterko (Sušelj, Alao, Gustinčič, Stiplošek in Maljevac) in z odločno igro hitro povedli z 
11:1. Ekipa Fenomenov je potem vzpostavila ravnotežje in po 1. četrtini zaostajala samo za 2 
točki (14:16), Izolani so se potem odlepili spet nazaj na 7, 8 točk prednosti in zadržali 
vodstvo 6. točk ob polčasu.
Domači so v drugem polčasu poskušali na vse načine (presingom, consko obrambo) dohiteti 
goste ampak Izolani so zdržali vse napade in na koncu zasluženo slavili za deset točk. Vtis 
je, da bi Izolani lahko dosegli še več košev, če nebi spet poceni izgubili veliko žog in 
zgrešili kar nekaj prostih metov. Velja pa povdariti, da je ekipa na tej tekmi pokazala, da ima 
karakter ter se borila in dihala skupaj do zadnje sekunde, kar je na koncu priznal tudi trener 
Uranjek. Izkazali so se prav vsi igralci, ki so stopili na parket, strelsko pa najbolj Sušelj, 
Alao in Maljevac Upajmo da podobno vzdušje ekipa pokaže tudi na naslednji domači tekmi 
ko prihaja v goste v Izolo drugouvrščena ekipa Grosuplje mladi.

Jadranska liga - iunior L1994/95
V soboto, 2.decembra so v telovadnici Livade mladi košarkarji letnikil994 95 odigrqli 2.krog 
Jadranske košarkaške lige - junior. Najprej so se naši fantje pomerili s sosedi iz Portoroža ter 
jih brez večjih problemov premagali z rezultatom Izola - Portorož 61 : 23. Sledile so 
tekme Pula - Pivka 44:48 ter Pula - Portorož 43:22.
Zatem so mladi Izolani odigrali proti ekipi Pivke. Vodili so večji del tekme, vendar so proti 
večjim in fizično močnejšim nasprotnikom popustil ter minimalno izgubili z rezultatom 
Izola - Pivka 44 : 49. Sledila je še zaostala tekma proti ekipi iz Pule. Utrujeni ter 
demoralizirani niso odigrali kakor znajo, zato so tekmo brez prave borbe izgubili z rezultatom 
Izola - Pula 40:57.
Lestvica po 2,krogu: 1. Postojna, 2. Pivka, 3. Izola, 4. Pula, 5. Koper-mladi,6. Pazin, 7, 
Portorož in 8, P.Brezec Sežana.

Kick Boxing
DOBRA LEKCIJA IZ MAKEDONIJE
V nedeljo 26.11.2006 se je v Skopju (Makedonija) zaključilo Evropsko prvenstvo v 
kickboxingu, v disciplinah light contact in thai kickboxingu, ki je potekalo pod okriljem 
svetovne, organizacije WAKO. Na tem prvenstvu je nastopila tudi Slovenska kickboxing 
reprezentanca (KBZS), ki je imela 7 predstavnikov v disciplini light contact in 2 v thai 
kickboxingu.

V disciplini thai kickboxing, v 
kategoriji nad 91 kg, je 
nastopil tudi član KBV KiT 
iz Izole Jasmin BEČIROVIČ. 
Po prijavah reprezentanc, je 
bilo takoj ugotovljeno, da se 
tu nahaja več poznanih 
borcev, zmagovalcev turnirjev 
v Muay thayu, KI Max, S 1 
in še bi lahko naštevali, 
skratka imena, kot so Neves, 
Reis, Venturini, Milosavljevič 
itd, ki so zapažena tudi 
profesionalnih vodah.
V četrtfinalu sta se v ringu 

srečala Bečirovič in beloruski tekmovalec Aliaksei Kudzin. Začetek 1.runde, Kudzin začne z 
ročnimi tehnikami, takoj se izkaže, da je v tej tehniki odličen. V 2. rundi Bečirovič z 
menjavo taktike uspe nekako vzpostaviti ravnotežje v ringu, uspe nasprotniku plasirati 
nekoliko udarcev s koleni v klinču, kar nekaj polkrožnih nožnih udarcev v telo in glavo, kar 
pa belorusa ne onemogoči, da ne bi nadaljeval s svojo dominantno ročno tehniko. V zadnji 
rundi ponovno borba z distance, kjer Bečirovič nekako dominira, a belorus se ne da, ponoven 
klinč, nabiranje moči, izmenjava udarcev, gong. Konec borbe. Sodniška odločitev 3 proti 0 za 
beloruskega tekmovalca Aliaksei Kudzina in njegova uvrstitev v polfinale, Bečirovič tako 
osvoji 5.mesto. Kasneje se je izkazalo, da je bil Bečirovič edini 
tekmovalec, katerega odličen beloruski tekmovalec ni poslal na 
pod. Vse nadaljnje, vključno s finalno borbo, Kudzin zmaga s 
predčasno sodniško odločitvijo, s knock out-om in to z rušilnimi 
ročnimi udarci.
Vsekakor je to Evropsko prvenstvo pokazalo, da svetovna 
organizacija WAKO počasi prevzema vodilno vlogo v thai 
kickboxingu, predvsem zaradi reda in same njene organiziranosti.
V dokaz da je temu tako, je prisotnost največjih imen evropskega 
kickboxinga na tem EP. Vsekakor pa bo še zanimivo v prihodnje, 
ko bo na vrsti Svetovno kickboxing prvenstvo, v mesecu 
septembru 2007 v Beogradu.

100 PLESNIH STOPINJ
Prepričani smo, da je ples kot šport v zadnjih letih v Sloveniji in svetu postal še odmevnejši 
in razpoznavnejši ter pridobil nove simpatizerje, kar bo v kolikor bomo znali to izkoristiti, 
pripomoglo k še uspešnejšem delu v vseh plesnih klubih in šolah.
Cilji organizacij, ki se ukvarjamo s plesno dejavnostjo, pa so promovirati gibanje za zdrav 
način življenja, privabiti čimveč ljudi na posebne plesne prireditve, namenjene rekreativnemu 
udejstvovanju posameznikov in njihovemu druženju. Naš namen pa je prikazati predvsem 
mladini, kako lahko pozitivno izkoristiti prosti čas, z željo, da bi ples postal del splošne 
kulture in odraz odličnosti življenja.
Zato Vas vljudno vabimo na Božično plesno prireditev "100 STOPINJ' v organizaciji 
Plesnega kluba TITTY DANCE Izola, ki bo v soboto 09.12.2006 v izolski športni dvorani - 
Kraška (blizu izolskega gasilskega doma), s pričetkom ob 19.oo uri.
POHOD ZA SRCE
Podružnica za srce za Slovensko Istro vabi v nedeljo, 10. decembra 2006 na redni mesečni 
pohod za srce. Tokrat bo izhodišče poti v ŠEKIH pod SOČERGO, od tam se bo 
nadaljevala po reki REKI navzgor do slapa VELI VIR ter zaselka PERAJIna FINED. Od tuje 
pot speljana čez lepe razgledne točke do SVETEGA SIMONA, mimo ABRAMOV v DRAŠKI 
POTOK, naprej v KARLE s povratkom v ŠEKE. Hoje bo približno 4 ure. Zbirno mesto na 
parkirišču pri VINAKOPER v Kopru, odhod ob 8,00 uri z osebnimi avtomobili.
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Holdinška družba Istrabenz že 
tradicionalno zaokrožuje 

koledarsko leto 
z javnim kadrovskim natečajem, 

tokrat usmerjenim v iskanje 
obetavnih mladih strokovnjakov 
s področja funkcionalnih pijač. 

Sedemčlanska strokovna komisija 
je izbrala Darjo Janežič, 

diplomantko Biotehniške fakultete 
Univerze v Ljubljani, 

ki bo v letu 2007 
odšla na šolanje v tujino.

Za šolnino 
bo holdinška družba Istrabenz 

namenila deset milijonov tolarjev.

ISTRABENZ1 1

Vesele božične 
in novoletne praznike, 

veliko sreče, 
poslovnih uspehov 
in trdnega zdravja 

vam želimo v letu 2007!
Istrabenz, holdinška družba, d.d.

SKUPINA O ISTRABENZ



• • ČETRTEK 7. december
Palača Manzioli
ob 18:00 simpozij

KRATEK KARTOGRAFSKI OPIS ISTRSKE ZGODOVINE
(v italij. jeziku); govornik: prof. Cristiano Riva.

Skupnost Italijanov Dante Alighieri.

• • PETEK 8. december
Manziolijeva palača

19:00 Vabljeni na dobrodelno dražbo

"Naši umetniki za otroke"
Prireditev bodo popestrili Drago Mislej, Jani Kovačič, Tinkara Kovač, 

Vlado Jeremič, Danilo Kocjančič, Vladka Gojak.
Izkupiček namenjen izolskim otrokom

Kulturni dom Izola
ob 20.00 - koncert

RENATO CHICCO 
ORGAN QUARTE!

Daniel Noesig - trobenta / Johannes Enders - saksofon 
Renato Chicco - orgle / Christian Salfellner - bobni

Center za kulturo, šport in prireditve Izola - Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola 
Vstopnina 1.500 sit (6.25 eur)

• • SOBOTA 9. december
Kulturni dom Izola

ob 17.00 gledališka predstava 
Gledališče STEPS Izola

Dogodivščine Birna in Burna
v režiji Zvonke Radojevič 

Igrata : Mateja Palčič in Ksenija Jambrošič 
Vstopnine ni !

Palača Manzioli
ob 18.00 komedija v dveh aktih

"COSE DA PAZZI"
gledališka skupina "Gli scalzacani"

povzeto po komediji Eduarda de Filippa (v italij. jeziku); 
režija: Federico Fumo.

Skupnost Italijanov Dante Alighieri.

• • TOREK 12. december
Palača Manzioli

ob 18.00 Simpozij na temo

"Zaščita manjšin v novi Evropi"
(italij. jezikjgovomik: prof. Stefano Amadeo.

Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi degli Ughi.

Mestna knjižnica Izola
Študijski krožek Skozi druge kulture spoznavamo sebe

prisrčno vas vabimo, da se nam pridružite na potopisnem večeru 
v petek, 8. decembra ob 19. uri v čitalnici Mestne knjižnice Izola Ulica OF 15. 
PopotnicaNina Kopčavar nam bo ob slikah pripovedovala o svojem popotovanju po 
gorati in planotasti pokrajin iLadakna severozahodulndije. Spoznali bomo bogastvo 
ladaškega kulturnega izročila, čarobno pokrajino in ljudstvo z edinstvenim načinom 
življenja.
Veselimo se srečanja z vami!

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

vabi otroke od četrtega leta dalje na ure pravljic, ki bodo vsak torek in vsako sredo 
od 17. do 17.45.Uram pravljic v stekleni pravljični sobi sledijo tudi likovne delavnice. 
Vodita jih Nives Kaligarič in Špela Pahor.

galeri jall\ SIILA

BARVAVELIKI FORMAT
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Zvest Apollonio, Ljerka Kovač, Janez Matelič, Mira Ličen Krnpotič, Jana Mihelj, Maj k 
Mulaček in Tomo Vran.
razstava

Sončna Dvorana ulica Giordana Bruna 6, Izola
fotografska razstava

»ZBERI VSE VODE« 
Gregorja Grešaka
(pod stopniščem cerkve Sv. Mavra) 
umik: pon., sre. in pet. od 17.00 do 19.00 
razstava bo odprta do 14. decembra 2006

galerija AL O A
Novoletna prodajna razstava izdelkov, slik in keramike

Društvo za kulturo, šport in razvoj vasi Cetore ter Podružnična šola 
Korte prirejata dobrodelno prodajno razstavo in prireditev

DEDEK MRAZ PRIHAJA NA PODEŽELJE
ki bo v petek. 15. decembra 2006 ob 18h v zadružnem domu v 
Kortah.
V čarobnem vzdušju nas bo zgodba o Dedku Mrazu popeljala v 
prireditev, za dobro vzdušje pa bodo poskrbeli harmonikaši profesorice 
Mirjane GVOZDENAC. V pričakovanju dobrega Dedka Mraza bodo 
učenci vrtca iz Kort pričeli s svojim nastopom. Ubrana pesem otroškega 
pevskega zbora iz podružnične sole iz Kort bo ogrela ozračje v 
dvorani. Veseli jelenčki so privlekli sani z dobrim Dedkom, ki je prinesel 
zvrhano košaro dobrot in orkester Glasbene šole iz Izole, ki bo pod 
vodstvom profesorja Tote poskušal zaigrati na mehko dušo starega 
dedka.
Dedek Mraz prihaja v ta čarobni decembrski čas. Prinaša nam obilo 
dobrot in želja. Zvrhano košaro dobrot bo razdelil tudi med publiko.
Pridružite se nam in ob čarobni prireditvi si oglejte še razstavo izdelkov 
osnovnih šol in vrtcev, ter kupite izdeleke učencev na dobrodelni prodaji. 
Izkupiček od prodaje je namenjen družini ŠKRINJAR in družini 
HOHNJEC iz Zavrč.
Prireditev bo vodila profesoricaEIen SLAVEC.

Društvo za kulturo, šport in razvoj vaši Cetore

VABI
Društva, sole, vrtce in posamemike, 
da prinesejo svoje božične izdelke na 
razstavo, ki bo v sklopu dobrodelne 
prireditve v Kortah v dvorani 
zadružnega doma.
Naprošamo vas, da odstopite tudi 
kakšen svoj izdelek za dobrodelno 
prodajo in obenem tudi sami določite 
ceno izdelka, (naprošamo vas za imena 
in priimke vseh, ki so sodelovali pri izdelavi izdelkov). Izdelke bo 
mogoče postaviti na razstavo v četrtek, 14.decembra 2006, od 14 h pa 
do 18h v zadružnem domu v Kortah. Razstavljene eksponate bo mogoče 
prevzeti po dogovoru, v tednu po končani prireditvi.
Ob zaključku prireditve, to je v naslednjem tednu bomo tudi objavili 
znesek zbranih sredstev za pomoč dvem družinam v zelo veliki stiski. 
Razstava bo odprta od petka, 15. decembra pa do nedelje, 17. decembra 
2006. Veseli smo vašega sodelovanja na razstavi in vas obenem vabimo 
na dan prireditve, da se z nami poveselite pa tudi dobri Dedek Mraz 
ima v njegovi veliki košari darilo za vse obiskovalce.
Za morebitne informacije se lahko obrnete na Aleksandro (041 607692).



Dražba DPM

UMETNIKI SPET DARUJEJO ZA OTROKE
Spet je prišel december in spet je izolsko Društvo prijateljev 
mladine s skupino Zvezdice pripravilo dobrodelno javno dražbo 
izbranih del, ld so jih prispevali različni izolski, pa ne le izolski, 
umetniki, predvsem likovniki. Svoje bodo tudi tokrat dodali 
glasbeniki, ki bodo popestrili dražbo na kateri pričakujejo 
organizatorji čimveč obiskovalcev pa tudi kupcev dražbenih del.

Doslej je bila ta akcija prav 
presenetljivo uspešna. Prva je 
bila na katamaranu Prince of 
Venice in je presenetila vse, 
celo organizatorje, saj so prodali 
takorekoč vse kar je bilo na 
dražbi in že prvič iztržili za 
izolske otroke več kot milijon 
tolarjev. Potem se je ta dober 
sloves prireditve kar dobro 
ohranjal, spreminjal se je le kraj 
dražbe in zadnja leta je bil 
povezan tudi z mestno občino 
Ljubljana, kar je bil rezultat 
dobrega sodelovanja dveh 
nekdanjih županj.

NA§0 OMUTOOKO 
ZA ©TIMffi

Kot je v uvodu kataloga del, ki bodo na dražbi, povedala 
predsednica DPM Izola, Ana Jamnik, so si za leto 2007 zadali 
ambiciozno nalogo - razširitev dejavnosti v Korte Korte postajajo 
vedno bolj aktivno naselje, ki s svojim! društvi in drugim! oblikami 
krajevnega sodelovanja obnavljaja svoj močan glas iz preteklosti. 
Društvo prijateljev mladine seveda povezuje otroke cele občine, ki se 
srečujejo že dopoldne v šoli, mi pa jim želimo omogočiti, da se 
bodo družili še popoldne in si delili izkušnje in aktivnosti, ki jim jih 
društvo ponuja. Veselim se srečanja z vami na javni dražbi likovnih 
del, ki so jih tokrat prispevali: Marjan Novak Slunjski, Vojko 
Gašperut, Marica Štefančič, Marica Frančeškin, Franka Blaževič, 
Ivan Stojan Rutar, Marjan Motoh, Milan Obradovič Karp, 
Sasikala Perumal, Miha Motoh, Dragana Dada Čurin, Aljoša 
Križ, Zorko Dežjot, Milenka Arsenov, Janja Sever, Dušan Fabič, 
Viiina Hauser in »Zvezdice« iz Društva prijateljev mladine Izola 
Vsa dela si lahko do dražbe ogledate v Manzioli Wine Baru. Dražba 
bo jutri, v petek, 8. decembra ob 19.00 uri v Manziolijevi palači. 
Nastopili bodo: Danilo Kocjančič, Tinkara Kovač, Vladka Gojak, 
Vlado Jeremič in Mef. Dražbo bo vodila Mateja Markončič.

KULTURNO ZABAVNI MIKLAVŽ V DELFINU
V sredo, 6. decembra je bil v kavarni hotela Delfin miklavžev 
literarno - glasbeni večer, To je bil že 65. literarni večer po 
vrsti, ki jih prirejajo tako za domače poslušalce, kakor za goste 
hotela, ki velikokrat tudi sodelujejo zraven.
Voditeljica vseh teh večerov, Marjetka Popovski je tokrat v goste 
povabila pisateljico in pesnico Janjo Blatnik s Krškega, pri tem pa 
sta jo spremljali njena prijatelja Božo Matičič, ki je večer glasbeno 
obogatil z igranjem harmonike in pevka ansambla Avsenik, Jožica 
Kališnik. Pričarali so nekaj prazničnega navdiha in s tem zaključili 
letošnje literarne večere v hotelu Delfin. Ponovno pa se bodo začeli 
pesniški ustvarjalci predstavljati v februarju 2007 leta.
Danes, v četrtek, 7. decembra pa se ob 20 uri zaključujejo tudi 
skupni pevski večeri slovenskih ljudskih pesmi, ki jih Marjetka 
Popovski enkrat mesečno povezuje v »Zapojmo si».
Tudi te večere je obiskalo veliko poslušalcev ter veliko dobrih 
pevcev, kar je prineslo svežino in veliko lepega ubranega petja. 
Tokrat pa bo program obogaten tudi s prazničnimi pesmimi, 
primernimi za dneve in praznike, ki so pred nami. Vabljeni!

PREDNOVOLETNI ZBOROVSKI KONCERT 
Že vrsto let ga organizira Društvo upokojencev Izola s svojim 
pevskim zborom. Tokrat bo to Ženski pevski zbor »Sinji galeb», 
ki ga vodi Eneja Baloh, sodelovali pa bodo tudi njihovi redni 
gostje, Mešani pevski zbor »Avgust Šuligoj» iz Ilirske Bistrice, ki 
ga vodi Dimitrij Grlj.
Da bi bil program še pestrejši, so povabili v goste še Mešani 
pevski zbor »Lopar» iz Loparja, ki ga vodi Vladislav Korošec.
Koncert bo v Hotelu ZDUS »Delfin» v Izoli, v četrtek, 14. 
decembra 2006, ob 20.00 uri.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Na oddelku za otroke in mladino Mestne knjižnice Izola so v 
letošnjem šolskem letu pripravili zanimivo prireditev za šolarje iz 
Osnovne šole Dante Alighieri. Učenci nižjih razredov, ki 
obiskujejo likovni pouk pri profesorici in akademski slikarki 
Fulvii Grbac, so obiskali knjižnico, kjer jim je mladi izolski 
umetnik Rok Ivančič Kleva, glasbenik in risar, pokazal, kako se 
sam loteva risanja.

Skupaj z njimi je risal živali in druge 
like in jih spodbujal k ustvarjanju. 
Otroci so uživali pri opazovanju 
njegove spretne risarske roke, pod 
katero so nastajale žive podobe, blizu 
njihovemu otroškemu doživljanju 
sveta. Knjižničarke so otroke še 
pogostile s piškoti in sokom, nato pa 
so se obiskovalci hvaležno poslovili z 
željo, da še kdaj pridejo. (Š.P.)

POPOTOVANJE PO INDIJI
Študijski krožek »Skozi druge kulture spoznavamo sebe« predstavlja 
stičišča različnosti, ki nas povezujejo in bogatijo. Prisrčno Vas 
vabimo, da se nam pridružite na potopisnem večeru, v petek, 8. 
decembra ob 19. uri v čitalnici MK Izola, OF 15.
Popotnica Nina Kopčavar nam bo ob slikah pripovedovala o svojem 
popotovanju po gorati in planotasti pokrajini Ladak na severozahodu 
Indije. Spoznali bomo bogastvo ladaškega kulturnega izročila, čarobno 
pokrajino in ljudstvo z edinstvenim načinom življenja.

Ostra, temna črta je zarezala 
v življenje, da je postalo 
pokrajina bolečine in žalosti.

ZAHVALA
Ob tragični izgubi najine hčerke

MOJCA VONČINA
11.4.1988 -27.11.2006

Se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste nam v teh težkih 
trenutkih pomagali in čutili našo bolečino.

Zahvaljujemo se Prehospitalni enoti, koronarni intenzivni negi Bolnice Izola. 
Obenem hvala vsem sodelavcem 430.Momariškega diviziona in CIMOS-a 
Koper za vso nudeno pomoč. Prisrčna hvala ravnateljici Gimnazije Koper g. 
Ljubi Medak in razredničarki g. Nevi Ečimirovič za tako ganljive poslovilne 
besede ter dijakom za govor in zaigrane skladbe. Hvala tudi g. Danjelu Germeku 
za prebrano pismo prijateljice Megi, ki nam je seglo vsem do srca. Prisrčna 
hvala tudi Kvartetu Sedem plus za zapete pesmi.
Posebej bi se zahvalili tudi sošolkam in sošolcem za izražena sožalja.
Hvala vsem, ki ste jo zasipali s cvetjem, obdali s svečkami in jo v tako velikem 
številu pospremili na njeno zadnjo pot.
Mojčka, bila si sonček in taka ostajaš v naših srcih!

Žalujoči: tata Slavko, mama Lidija in brat Rok



Consiglio Comunale di 
Isola: nella seconda 
tornata si costituisce

Dicono che la politica ? l'arte del possibile. A volte anche 
dell'impossibile. Soltanto qualche ora prima nessuno avrebbe 
scommesso che il proseguimento della seduta costitutiva del 
Consiglio Comunale di Isola avrebbe avuto un epilogo tutto 
sommato positivo: dopo la lunga notte della settimana scorsa, 
quando le due fazioni in contrasto si erano lasciate praticamente 
aiferri corti, pochi avrebbero accettato il pronostico secondo cui 
nel pomeriggio odierno, dopo sole quattro ore di dibattito - tutto 
sommato calmo e posato -si sarebbe giunti allafine. O quasi. Per 
il momento ? chiaro che il Consiglio comunale, con tutti i mandati 
dei consiglieri .verificati, ? stato costituito. In assenza di una 
verifica del mandato del sindaco, in presenza di ricorsi presentati 
da entrambi i concorrenti, ? stata accolta la decisione secondo 
cui a guidare il Municipio per le cose correnti sar? il consigliere 
pi? anziano, Anton Juriseviè,fino a che il Tribunale amministrativo 
non decider? su chi e su come ha ragione. Buona parte del tempo, 
troppo forse, ? stato dedicato alla verifica di che cosa potrebbe 
significare il termine "affari correnti" e, soprattutto quali sono le 
competenze di questo "sindaco prò tempore" con mandato 
limitato nel tempo e nelle funzioni.
Rimane aperto, naturalmente, il problema dell'elezione del 
sindaco. A nostro parere giustamente ? prevalsa l'opinione 
portata in campo proprio dagli esponenti della nostra Comunit? 
Nazionale, per cui il voto dei consiglieri, proprio per la loro 
natura politica, non pu? essere determinante nel chiarire e 
decidere su un problema che, invece, richiede il parere e la 
conoscenza dei procedimenti elettorali e la possibilìt? di verificare 
come, dove e quando sono stati rispettati o meno. A decidere, sar? 
la giustizia attraverso le sue istituzioni.
Come ? stato ribadito in molte occasioni in questi giorni, il caso 
delle elezioni isolane ? unico non trovando riscontro nellaprassi 
elettorale della Slovenia. Anche perché, e sono gli stessi legali a 
ribadirlo, la legge in merito ? manchevole e dovr? esser completata 
e modificata. Un tanto anche a giustificazione del voto che, 
ancora qualche giornofa, alla primaparte della seduta costitutiva 
del Consiglio Comunale, durata - come ricorderemo - ben 13 ore, 
hanno espresso i due candidati della nostra Comunit?.
Per quanto riguarda il voto dei consiglieri italiani, mettiamo le 
cose in chiaro: Silvano Sau e Lilia Peterzolnon si sono aggregati 
ad alcuna coalizione, né di posizione, né di opposizione. Il loro 
voto ? stato sempre autonomo, responsabile e indipendente! Ogni 
altra interpretazione rispecchierebbe altre volont? ed altre 
demagogie. Il loro voto ? stato sempre coerente con un principio 
di onest? morale e politica, secondo cui, in uno Stato di diritto, 
le regole devono essere scrupolosamente rispettate finché non 
saranno sostituite da altre regole approvate con procedure 
altrettanto democratiche. In questo senso, il voto espresso dai 
due consiglieri italiani durante la sessione di gioved? scorso ed 
anche durante quella di marted?, ? stato sempre preceduto da 
una dichiarazione che ne spiegava i motivi e le ragioni.
Tutto bene quel chefinisce bene, dunque? Aspettiamo adirlo: per 
il momento riscontriamo una buona volont? al dialogo e alla 
collaborazione tra tutti i partiti e le liste presenti in Consiglio 
Comunale, compresa la nostra, senza nulla togliere né alla 
maggioranza né all'opposizione. Resta da risolvere il problema 
del sindaco, e non ? una cosa facile. Ma, come si diceva all'inizio, 
dove non arriva la passione, forse, arriva la ragione.

Silvano Sau

Celebrati a Isola i 450 anni di 
Pietro Coppo

Di fronte ad un pubblico che ha riempito anche l’ultimo posto in piedi, 
Palazzo Manzioli ha ospitato lamanifestazione celebrativa per il 450.esimo 
anniversario della morte del grande cartografo Pietro Coppo.
La serata organizzata dalla Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” nell’ambito del programma culturale della locale Comunità 
Autogestita della Nazionalità Italiana, con il patrocino del Comune di 
Isola e del Museo del Mare “Sergej Mašera” di Pirano e con la 
collaborazione dell’Università Popolare di Trieste e dell’Unione degli 
Italiani di Fiume, ha visto anche la presenza dell’Insieme vocale e 
strumentale “DramSam” di Fiume che ha eseguito alcuni brani di 
musiche rinascimentali.
La prolusione celebrativa è stata pronunciata dal prof. Luciano Lago, 
dell’Università di Trieste, già autore una ventina di anni fa, assieme al 
prof. Claudio Rossit, dell’imponente studio in “Le tabulae”, il quale ha 
posto in rilievo l’importanza di Pietro Coppo nella cartografia mondiale, 
sia per i suoi studi sulle Americhe, scoperte poco tempo prima da 
Cristoforo Colombo, ma anche perché è stato il primo a disegnare una 
carta dettagliata dell’Istria.
A conclusione della sua relazione, seguita con molta attenzione dal 
pubblico, il professor Lago ha lanciato la proposta di intraprendere la 
pubblicazione delle ultime opere del Coppo, in modo da assicurare agli 
studiosi l’opera completa di questo grande Isolano.
Il prof. Flavio Bonin, direttore del Museo del Mare di Pirano, invece, ha 
illustrato la mostra allestita nell’occasione, spiegando che in pratica si 
tratta di una quindicina di tavole geografiche tratte dall’atlante “De 
Summa Totius Orbis” di Pietro Coppo, il cui originale è custodito al 
museo piranese. Infine, ha invitato i presenti a leggere il catalogo 
bilingue, con delle relazioni scritte da emeriti studiosi sull’opera e sulla 
figura del Coppo.

Tra le varie iniziative proposte a Isola per ricordare il 450-esimo 
anniversario della morte di Pietro Coppo ce ne è una che desideriamo 
ricordare in modo particolare. E’ quella che ha voluto dare lustro, 
speriamo in modo duraturo, all’insigne cartografo, veneziano di nascita, 
ma isolano d’adozione, Pietro Coppo rendendo visibile che a suo tempo 
ebbe a Isola anche una via a lui nominata e che è l’odierna Via Lubiana. 
E’ un’iniziativa scaturita da un manipolo di innamorati della nostra 
località che desiderano far conoscere ai nostri concittadini e ai visitatori 
della nostra cittadina che Isola non è storicamente povera; che ha avuto 
nell’arco della sua storia personaggi di spiccato spessore culturale. Tra 
questi il geografo Pietro Coppo che, forse come primo al mondo, ha 
cercato con le sue “Tabulae” di far capire come si compone 
geograficamente il nostro pianeta. Ritornando all’iniziativa di cui sopra, 
diremo che si tratta di tre targhe in pietra incise dall’artista Marjan Motoh, 
situate sulla facciata dell’edificio al numero civico 24 di Via Lubiana, che 
in breve fanno conoscere lafigurae l’opera del Coppo. C’è da sperare che 
questa sia soltanto la prima di una serie di azioni culturali volte alla 
valorizzazione di quanto Isola ha saputo dare nel corso della sua lunga 
storia.

G.S.



SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA Non c'è più religione
Se l’attore, regista e produttore statunitense Michael Sinnot - 
passato alla storia con lo pseudonimo di Mack Sennett - avesse 
avuto la nostra “fortuna” di vivere le vicissitudini legate all’elezione 
del nuovo sindaco di Isola non sarebbe mai caduto nella crisi 
economica e spirituale che lo ha colpito profondamente. Noi, infatti, 
ci saremmo ancor oggi divertiti con le sue “torte in faccia”, con le 
sue comiche finali cioè. Ei nostri compagni di avventura sarebbero 
ancor sempre i vari Chaplin, Keaton, Langdon, Fatty e tanti altri 
interpreti del cinema muto. Siamo convinti che il muto resisterebbe 
ancora per molto tempo e il sonoro sarebbe lungi da venire. Una 
cosa il buon Sennett l’avrebbe cambiata certamente. Non avrebbe 
più usato nelle sue divertenti pellicole le torte in faccia, bensì i 
pesci in faccia. Con questo non volevamo dire che a Isola 
manchino i bravi pasticceri, anzi di questi ne abbiamo fin troppi e 
per qualsivoglia tipo di pasticceria, inclusa quella elettorale.

Gianfranco Siljan

L’alunno Kety Kodrič della Scuola elementare Dante Alighieri si è piazzata al terzo 
posto alle finali nazionali di acrobatica per la propria categoria che si sono svolte la 
scorsa settimana a Renče. Alle semifinali eragiunta seconda. Le gare erano organizzate 
dal Ministero per l’istruzione e lo sport in collaborazione con la Federazione di 
ginnastica della Slovenia.Kety frequenta la sesta classe della scuola elementare 
italiana e si allena molto anche a scuola. Ricordiamo che negli anni passati ha 
conseguito importanti risultati nelle gare di ginnastica artistica tra le scuole. 
Qualificatasi per le finali, a Dobrova, presso Lubiana, aveva eseguito ottimamente 
l’esercizio obbligatorio e ottenuto buoni punteggi alle prove libere arrivando seconda. 
Conquistava così anche il diritto a confrontarsi con le coetanee di tutta la Slovenia. A 
Renče il 23 novembre si misurava con altre 49 giovani alunne e otteneva il terzo posto.

M.M.

BRISCOLA BRISCOLA BRISCOLA
Una serata piacevole quella di sabato scorso dedicata alla Decima edizione del torneo 
di briscola e tressette riservato ai soci e ai sostenitori della Comunità degli italiani 
"Pasquale Besenghi degli Ughi" di Isola. Luogo deputato Casa Manzi oli. Simpatica 
la formula del torneo che prevedeva la formazione delle coppie per estrazione. Cosa 
che può mettere agiocare insieme anche eterni rivali. Poi quella del torneo all 'italiana 
che fa giocare tutti contro tutti. Così si mantiene in apprensione tutti i partecipantifino 
alla fine del torneo, sino alla proclamazione dei vincitori dei premi messi in palio: 
prosciutto, formaggio, vino. Premi che sono andati nell'ordine alle coppie: Egidio 
Novel-Riccarilo Umer, Valter Marušič-Miran Zajc, Dario Babič-Danilo Božič.

G.S.

h
Venerdì, 15 dicembre, ore 19.00, Isola, Ristorante dell’Hotel

Riviera
SERATA CONVIVIALE

Tradizionale incontro di fine anno per connazionali e simpatizzanti. 
Ballo, cena e ricca Tombola. Condurranno la serata Ondina Matijašič 
Pucer ed Elvino Chicco. Suonerà il complesso Rockfeller. 
Parteciperanno alla serata i gruppi culturali delle CI Dante Alighieri e 
P. Besenghi degli Ughi.
Quota di partecipazione: 2000 sit. Prenotazioni presso la Segreteria 
della CAN, Palazzo Manzioli (primo piano) entro lunedì 11 dicembre. 
Orario d’ufficio: lunedì, mercoledì, venerdì 9.00 - 12.00; mercoledì 
15.00- 17.00.
Organizzazione: CAN Isola.

Si dice e non si dice...
Soffermiamoci sul sostantivo “margine”. Vi diciamo che significa propriamente: 
estremità, sponda, limite, confine, orlo, ciglio. Non è corretto usarlo in frasi 
come: Non abbiamo aumentato 100 talleri di margine; in questa faccenda non 
c’è margine per le divagazioni. Si dica, in casi come questi, scorta, avanzo, 
limite, possibilità, posto.

G.S.

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Fino a sabato 9 dicembre, Palazzo 
Manzioli: MOSTRA FOTOGRA
FICA - Esposti i lavori del gruppo di 
fotografia della CI Pasquale Besenghi 
degli Ughi di Isola. Orario d’apertura: 
dalle ore 10 alle 12 e dalle 17 alle 19.

Giovedì, 7 dicembre 2006, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli: UNA BREVE 
STORIA CARTOGRAFICA 
DELLTSTR1A - Conferenza del prof. 
Cristiano Riva in collaborazione con 
Ul -UPT. Organizzazione: CI Dante 
Alighieri.

Venerdì, 8 dicembre 2006, ore 20.00, 
Casa della cultura: CONCERTO 
DEL “RENATO CHICCO ORGAN 
QUARTET” - Questo classico ‘organ 
quartet’ si ispira ai gruppi con la 
caratteristica strumentazione organo, 
tromba, sax e batteria, che attraverso 
un repertorio scelto di standards e brani 
originali, produce un sound omogeneo 
e interessanti idee musicali. 
Organizzazione: CAN Isola e Centro 
per la cultura, lo sport e le 
manifestazioni. Ingresso: 1.500 SIT.

Sabato, 9 dicembre 2006, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli: COSE DA PAZZI 
- Commedia brillante del gruppo 
teatrale “Gli scalzacani” di Trieste. 
Testo rivisitato da Federico Fumo e 
tratto dalla commedia di Eduardo De 
Filippo “O miedeco d’e pazze". Regia 
di Federico Fumo. Organizzazione: 
CI Dante Alighieri.

Sabato, 16 dicembre 2006, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli: CONCERTO DEL 
CORO DELLA CAPPELLA 
TERGESTINA DI TRIESTE - Il 
gruppo è diretto dal Maestro Marco 
Poada. Organizzazione: CI Dante 
Alighieri.

Lunedì 18 dicembre, ore 18, Palazzo 
Manzioli: MOSTRA DI CERAMICA 
- Espone fino a sabato 23 dicembre il 
gruppo di ceramica della della CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi di Isola. 
Orario d’apertura: dalle ore 10 alle 12 
e dalle 17 alle 19.

Giovedì, 21 dicembre 2006, ore 17.00, 
Palazzo Manzioli: ARRIVA BABBO 
NATALE! - Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi.

Venerdì, 22 dicembre 2006, ore 
20.00, Palazzo Manzioli: 
CONCERTO NATALIZIO con “La 
Piccola Orchestra della Società 
Musicale”.
Organizzazione: CAN Isola.

Attività bibliotecaria

La Biblioteca Domenico Lovisato e la 
sala di lettura di Palazzo Manzioli sono 
aperte a tutta la cittadinanza dal lunedì 
al venerdì dalle ore 16.00 alle 19.00.

La Biblioteca Civica di Isola (Via 
Fronte di Liberazione 15) invita i 
bambini dai quattro anni in poi alle ore 
della favola in lingua italiana, che hanno 
luogo ogni mercoledì alle ore 17 nella 
Sala cristallina delle fiabe.

Lunedili dicembre,ore 18,Palazzo 
Manzioli: MOSTRA DI PITTURA- 
Espone fino a sabato 16 dicembre il 
gruppodipitturadelladeliaci Pasquale 
Besenghi degli Ughi di Isola. Orario 
d’apertura: dalle ore 10 alle 12 e dalle 
17 alle 19.

Uscite dei gruppi

9-10 dicembre, Maribor 
Il coro misto Haliaetum della CI PBdU 
partecipa ad un concerto organizzato 
dal coro della Posta di Maribor.

Martedì, 12 dicembre 2006, ore 
18.00, Palazzo Manzioli: LA 
TUTELA DELLE MINORANZE 
NELLA NUOVA EUROPA - 
Conferenza del prof. Stefano Amadeo 
in ambito alla collaborazione con UI- 
UPT. Organizzazione: CIP. Besenghi 
degli Ughi.

Giovedì, 14 dicembre 2006, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli: ISOLA
IMMAGINI DI UNA STORIA - 
IZOLA ZGODOVINA V SLIKAH - 
Presentazione del volume edito da “Il 
Mandracchio”. Organizzazione: CAN 
Isola.

Domenica, 17 dicembre 2006, Teatro 
di Pirano
La C.I. “Dante Alighieri” di Isola sarà 
presente al Festival della Canzone per 
l’infanzia “Voci nostre” con un 
minicantante e con la Compagnia 
Giovanile di Etnoteatro.

Il Mandracchio,
foglio della Comunità italiana di Isola 
Redattore responsabile:
Andrea Sumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Sumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5, Isola, Slovenia 
tei., fax: (+386 5) 61621 30, 61621 32 
wwvv.ilmandracchio.org



KRIMINALNE
MALO STA UDARILA
Nekaj pred 12.00 uro je v semaforiziranem križišču v Izoli prišlo do prometne 
nesreče z lažjimi telesnimi poškodbami. Nesrečo je povzročil 23-letni tujec, ki je 
med utripanjem rumene luči na semaforju izsilil prednost 45-letnemu tujcu. V 
nesreči se je povzročitelj lažje telesno poškodoval, zanj pa bo napisan tudi 
obdolžilni predlog.
CIGARETE ŠKODIJO
Občanka je naznanila, da jo je nadlegoval bivši mož, s katerim živita v skupnem 
stanovanju. Ugotovljeno je bilo, da je bila občanka jezna, ker ji bivši mož prejšnji 
večer ni hotel kupiti cigaret.
RESNO JI GROZI
Občanka je podala kazensko ovadbo zoper svojega moža s katerim sta v 
ločitvenem postopku. Ovadila ga je za ogrožanje in nasilništvo. Izrekel je resne 
grožnje, da jo bo ubil. V bližnji preteklosti je že bil obravnavan kot storilec 
prekrškov z elementi nasilja. Podana je kazenska ovadba. Izrečen mu je tudi 
ukrep prepovedi približevanja in nato potrjen s strani sodnice.
PIL JE V MIRU
Občanka je sporočila policistom, da je mož prišel domov pijan in kriči nanjo. 
Ugotovljeno je bilo, da je mož delal ves dan in je šel po službi na pivo. Ob 
prihodu domov je žena zaznala, da je pil alkohol in ga je začela zmerjati s 
pijancem, on pa je odšel spat. V času intervencije je žena odšla v sobo, kjer je 
kričala na moža in ga je zmerjala. Izdan ji je plačilni nalog.
TUDI SOSED GROZI
Občanka in občan sta naznanila, da ju sosed žali in jima grozi na javnem kraju. 
To je reakcija na občankino pričanje na sodišču, kjer je sosed v vlogi obdolženca. 
Sledi predlog za prekršek.
MULCI SE TEPEJO
Mladoleten občan je naznanil, da gaje pretepel vrstnik. Sledi obdolžilni predlog.
RAD JO PRETEPA
Zdravnik je policijo obvestil, da ima v oskrbi pacientko, katero je pretepel mož in 
jo je poškodoval. V razgovoru je povedala, da se to ni zgodilo prvič. Zoper moža 
bo napisan obdolžilni predlog.

O ZASTRUPITVI S PLINOM
Še o tragični zastrupitvi! Bili smo obveščeni o zastrupitvi v kopalnici v enem 
izmed stanovanjskih blokov v Livadah. 18 letno dekle je nič hudega sluteč šla v 
kopalnico, ker pa je dolgo ni bilo iz nje, v kopalnici pa se ni ničesar ni dogajalo, 
je šel za njo preverit njen oče, vendar žal že prepozno, saj jo je našel v 
nezavesti. Kljub vsem naporom v bolnišnici Izola zdravniki in drugo osebje 
njenega mladega življenja niso uspeli rešiti. Vzrok zastrupitve je bilo uhajanje 
ogljikovega monoksida, iz razpoke v odvodu iz plinske peči. O dogodku bo s 
poročilom obveščeno okrožno državno tožilstvo v Kopru.
V zvezi z dogodkom smo dobili več obvestil o domnevnih slabih zračenj v 
stanovanjih v Livadah. Ker nismo strokovnjaki na tem področju prosimo vse, da 
se za nasvet obrnejo na ustrezno strokovno službo preko svojih oskrbnikov.

NASILJE JE VSE BOLJ DOMA
V komunikeju je kar nekaj prijav družinskega nasilja. Po določilih Zakona o 
varstvu javnega reda in mim je le to sankcionirano (če gre le za prekršek) v 4. 
odstavku 6. člena kot kvalificirana oblika prekrškov iz istega člena od 1. do 3. 
odstavka z globo od 150.000 do 300.000 SIT, oziroma po novem letu ustrezna 
protivrednost v Eurih. V kolikor je pričakovati nadaljevanje kršitve z elementi 
nasilja, lahko na podlagi 39a. člena Zakona o policiji izrečemo takoj na kraju 
storilcu tudi ustno odredbo prepovedi približevanja določeni osebi, osebam ali 
kraju (tu govorimo le o storilcu, ki je z osebo v bližjem razmerju, zakoncu ali 
izvenzakonskem partnerju). Ta prepoved pomeni tudi prepoved nadlegovanja po 
komunikacijskih sredstvih. Storilec se po izrečeni odredbi mora takoj odstraniti s 
kraja. Ustna odredba in pozneje v pisni obliki (v šestih urah) velja do 48 ur. O 
potrditvi, morebitni zavrnitvi in podaljšanju odloča nato preiskovalni sodnik 
okrožnega sodišča, ki lahko ta ukrep v prvi odločitvi podaljša do 10 dni, vštevši 
čas policijske odredbe, nato pa lahko ta rok podaljša le na utemeljen predlog 
oškodovanca do največ 60 dni. Če storilec ne upošteva odredbe, se ga lahko 
oglobi z globo najmanj 100.000 SIT oziroma tudi privede na sodišče, če s to 
kršitvijo nadaljuje.
V letošnjem letu je opisan primer že drugi, lahko pa se zgodi, da še ni zadnji. 
Namen razlage niso grožnje posamezniku, ampak nasvet žrtvi, ki jih je verjetno 
več, kot zazna naša statistika.
Policisti PP Izola.

PAJERO BREZ KOLES
V Izoli je nekdo preko noči iz terenskega avtomobila Mitsubishi Pajero ukradel 3 
kolesa. Tat je lastniku povzročil za 250.000,00 SIT škode.
OTROCI KURIJO
Na Svetilniku je zgorel kontejner za zbiranje papirja. Storilci so otroki.
RUKSAK JE UKRADEL
Občanka je naznanila, da je NN storilec vstopil v njeno odklenjeno stanovanje. 
Ukradel ji je nahrbtnik v katerem je imela denar, dokumente in plačilne kartice.

NAŠEL JE SVOJE KOVINE
Občan je sporočil, da je na odpadu našel predmete iz barvnih kovin, kateri so 
mu bili ukracjpni iz pomožnega objekta. Predmeti so že poškodovani.
DRAG PRŠUT
Mlajši moški je v trgovini ukradel dva pršuta, vendar ga je zalotila trgovka. 
Poskusil ji je pobegniti, vendar ga je uspela zadržati. Sledi kazenska ovadba, če 
pa bo želel pršut, ga bo pa moral plačati.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- V Izoli oddam neopremljeno stanovanje 45 m2 za daljše obdobje. Dosegljivi smo ob 
koncu tedna na tel 05 641 92 91
- Kupim garažo v Izoli, tel 041 488 346
- V Jagodju oddamo garsonjero,primerno za mlad par ali 2 študenta,ki.
Ločena kuhinja, opremljeno, centralno ogrevanje, vrt, parkirno mesto Cena 250 Eurov in 
stroški Tel. 040 346 912
- Kmetijsko zemljišče kupim v Piranu ali Izoli- neobdelano ali zaraščeno, tel 051 311180
- Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali parcelo, brez posrednika gsm 031 406 739
- Oddam lepo opremljeno enosobno stanovanje v Polju. Najraje mlademu zaposlenemu 
paru. info 641 3002
- ŠTUDENTOM oddam 4 sobnoopremljeno stanovanje v Jagodju s souporabo kuhinje, 
kopalnice z WC, WC, teraso. Ima tudi poseben vhod in centralno kurjavo. Tel.: 031/439 738
- Uslužbenka srednjih let išče v Izoli ali njeni okolici skromno garsonjero ali enosobno 
stanovanje za daljši čas. gsm:031/598 633
- Iščem stanovanje v Izoli,lahko soba z souporabo kopalnice. Redno plačam. 041 902 925
- Kupim garsonjero, manjše stanovanje ali hišo, lahko tudi starejšo, potrebno obnove, v 
Izoli ali okolici Inf. Na tel. 051 325 385
Motorna vozila
- Prodam avtomobil škoda karavan, letnik 93, v voznem stanju, neregistriran, za 20.000 sit. 
Gsm: 051 251 211
- Osebni avto VOLVO S 40, letnik 97, rdeče barve, 135 000 prevoženih km, prvi lastnik, 
alarmna naprava,, registriran do januarja Gsm: 041 424 813 dopoldan Gsm: 041 842 826 
popoldan
- Ugodno prodam štiri kovinska platišča oblečena v zimske gume (dunlop) za Audi 4, dimenzije 185/65/15 z 
okrasnimi pokrovi in 1 aluminijasto platišče oblečeno v novo semperit gumo istih dimenzij, 
prav tako za Audi 4. Tel. 05 6414 024Gsm 040 912 249
- Prodam gorsko kolo Balance z opremo Shimano^ lprestav, staro 10 masecev in še v garanciji. Cena: 
25.000 Sit. tel.031 357 060 - Žanet
- Električni skuterTY 223,NOV (nosilnost do 75 kg) prodam za 20.000 Sit Tel.:041 933 630
Delo
Starejšim nudim pomoč na domu tel 041 233 451

- Za skromno nadomestilo nudim pomoč pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri
vsakdanjih opravilih Gsm: 051 251 211
-Starejšim obolelim ter drugim,nudim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno
- Prodam bunjo - brački sivec,cca 9m2 po polovični ceni Gsm: 040 731 622
- Sony Playstation^tar leto in pol z igro Fifa 2004 prodam, cena 24.000 SIT. tel 040 794 355
- Prodam skoraj novo, 2 meseca rabljeno, zakonsko posteljoza 30.000 sit 
Gsm 041 896-557
- Zelo ugodno prodam kotni kavč, raztegljiv v posteljo in klubsko mizico 
Gsm 041 860 393
- Prodam starejši lesen pianino, tel. 041 227 720
- Podarim leseno posteljo za eno osebo z jogijem in otroško pisalno mizo. tel. 041 915192
- V torek zjutraj sem med Koprsko ulico in avtobusno postajo izgubil črni anorak 
vrhunske blagovne znamke Kilimanjaro. Najditelja prosim, da javi na tel 040-156 915
- Poceni kupim ali prevzamem kavč, tel 041 344 280
- Prodam metrska hrastova drva - 15.000 SIT m3, tel 041 344 280
-Potrebujem inštruktorja za angleškim italijanski jezik za srednjo stopnjo, tel 031 406 739
- Kamenje primerno za škarpe z njiv v vasi Grbci /Šared/ po dogovora lahko odpeljete. 
Odvoz možen samo v suhem vremenu, tel 041 721 220
-prodam otroško stajico po ugodni ceni./tel 051 302 438, o5/641 5338
- Rabljeni motorni mlin za grozdje, SOOl.kad za kmetijstvo in 2001. sod iz steklene volne 

za vino ugodno prodam, tel. 041 828 605
- Ugodno prodam play station 1 z igricami, cena po dogovora gsm 031 779 282
- Zelo ugodno prodam pisalno mizo (višina 0,76)novo zakonsko posteljo (140X190), 
omarico za TV in glasbeni stolp gsm 031 201 667
- ŠE PRED ZIMO POSKRBITE ZA TOPEL DOM, KRAŠKA DRVA tel 040 342 200
- Libra d.o.o. laboratorij meril odkupuje tehtnice, mesoreznice in salamoreznice. 
031 568 778

je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
odg. urednik: Vlado Grlica; tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ 
mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik / elektronski prelom 
: GRAFFI! LINE d.o.o, Izola; tel.05 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
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"Mravlja lahko nese 
20-krat težji tovor 
od sebe"

JEREB Polje 9b, Izola, (05) 61 68 011


